
je se ni ške no vi ce
Ča so pis ob či ne Je se ni ce, 13. marca 2015, šte vil ka 4

Letno izide dvaindvajset številk www.go renj ski glas.siJe se ni ške no vi ce so red na pri lo ga ča so pi sa Go renj ski glas Od go vor na ured ni ca: Ma ri ja Volč jak

Na ledeni Aljaski 
in v topli Kaliforniji
Matic Košir je 25-letni plezalec, član 
Alpinističnega odseka Jesenice, ki je v 
svoji karieri že izkusil ledene 
temperature Aljaske in spektakularne 
granitne pečine naravnega parka 
Yosemite v Kaliforniji.
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Glasbene družine 
znova na odru
Že četrto leto zapored so v Glasbeni 
šoli Jesenice pripravili Koncert 
glasbenih družin, na katerem učenci 
šole zaigrajo skupaj s svojimi brati in 
sestrami, starši, starimi starši pa celo 
strici in tetami.
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OBČINSKE NOVICE

Župan ob prazniku
Pred občinskim praznikom 
smo se pogovarjali z župa-
nom Tomažem Tomom 
Mencingerjem.

stran 2

OBČINSKE NOVICE

Na obisku pri častni 
občanki
Naziv častne občanke Jese-
nic bo 20. marca, ob občin-
skem prazniku, prejela dr. 
Breda Oblak.
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ZANIMIVOSTI

Sedemdeset let od 
bombardiranja Jesenic
Prvega marca leta 1945 so 
zavezniška letala začela 
bombardirati železniško 
postajo, od koder so se 
nemški vojaki vračali nazaj 
v Nemčijo.
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RECEPT

Ananasove dobrote
Pripravimo jih za materinski 
dan in druga praznovanja: 
pa tudi zaradi zdravja. Ana-
nas vsebuje veliko encimov, 
ki pomagajo pri vzdrževanju 
beljakovinskega ravnovesja v 
telesu.

stran 14

Urša Peternel

Od začetka marca urgenca v 
Splošni bolnišnici Jesenice 
deluje v mobilni vojaški bol
nišnici Role 2 LM, ki stoji na 
zgornjem parkirišču bolni
šnice. Selitev je začasna, tra
jala bo do zaključka izgrad
nje novega urgentnega cen
tra, po besedah direktorja 
bolnišnice Janeza Poklukar
ja predvidoma osem mese
cev. Urgentni center naj bi 
bil zgrajen do jeseni, prve 
paciente naj bi sprejel 1. no
vembra letos.
Mobilno vojaško bolnišnico 
in glavno bolnišnično stav
bo povezuje montažni 
objekt, ki vodi do vhoda v 
radiološki oddelek, urejeni 
so priključki na obstoječe 
električne, telekomunikacij
ske in komunalne vode. Za
nimivo je, da je v začasnem 
objektu na voljo celo več 
prostora kot v dosedanji ur
genci, saj so bili za mobilno 
vojaško bolnišnico upošte
vani višji prostorski standar
di, pa tudi njena oprema je v 
posameznih delih sodobnej
ša, kot je bila oprema stare 
urgence. Delo v začasnih 
prostorih poteka nemoteno, 
je zatrdil predstojnik enote 

za nujno medicinsko pomoč 
v bolnišnici, zdravnik Ro
bert Carotta. Večji so zlasti 
prostori, v katerih pacienti 
čakajo na obravnavo, med
tem ko so same ambulante 
nekoliko manjše kot doslej. 
Na urgenci dela ekipa trinaj
stih ljudi, ki dnevno oskrbi

jo med sto in dvesto urgen
tnih pacientov.
Gradnja novega urgentnega 
centra, ki bo obsegal 1390 
kvadratnih metrov površin, 
traja že sedem mesecev, 
projekt pa vodi ministrstvo 
za zdravje v sklopu vseslo
venskega projekta Mreža ur

gentnih centrov. To je ena 
največjih investicij v jeseni
ški bolnišnici doslej, vzpore
dno pa poteka tudi gradnja 
novih prostorov za endo
skopsko dejavnost in spreje
mno pisarno ter prenova 
kuhinje. 

Urgenca v mobilni 
vojaški bolnišnici
V jeseniški bolnišnici so zaradi gradnje urgentnega centra urgenco začasno preselili v mobilno 
vojaško bolnišnico Role 2. Na Jesenicah tako prvič uporabljajo vojaško bolnišnico v civilne namene.

Mobilna vojaška bolnišnica Role 2 je v Sloveniji prvič uporabljena v civilne namene, v njej 
bo osem mesecev delovala urgenca jeseniške bolnišnice. / Foto: Gorazd Kavčič

Urša Peternel

Občina Jesenice svoj pra
znik obeležuje 20. marca. 
Osrednja občinska sloves
nost s podelitvijo občinskih 
priznanj bo v petek, 20. 
marca, z začetkom ob 19.30 
v dvorani jeseniškega gleda
lišča. Župan Tomaž Tom 
Mencinger bo podelil letoš
nja občinska priznanja: na
ziv častne občanke dr. Bredi 
Oblak, plakete občine pa 
Majdi Gomilšek, Fotograf
skemu društvu Jesenice in 
Društvu Gorska reševalna 
služba (GRS) Jesenice. Vse 
nagrajence predstavljamo 
na straneh 3 in 4. 
Župan bo podelil tudi plake
to župana, ki jo bo prejela 
vrhunska mezzosopranistka 
Monika Bohinec, na nedav
ni prireditvi Športnik Jese

nic pa je županovo plaketo 
za delo na športnem področ
ju že prejel Janez Štojs.
V sklopu prireditev ob pra
zniku bo v ponedeljek, 16. 
marca, potekal tradicionalni 
kviz o zgodovini Jesenic, le
tos so za tematiko izbrali 
zgodovino zdravstva na Je
senicah (sinoči so v Kosovi 
graščini odprli tudi razstavo 
o tem). Dan kasneje, v torek, 
v avli jeseniške knjižnice 
sledi odprtje razstave in 
predstavitev brošure Kako 
so v Javorniškem Rovtu vča
sih živeli. 
Od 19. do 22. marca bo na 
Stari Savi organiziran tradi
cionalni Jožefov sejem (več 
o sejmu pišemo na strani 6, 
kjer objavljamo tudi podrob
nejši program). V soboto, 
21. marca, pa bo potekal tudi 
Pomladni tek.

Jesenice praznujejo 
dvajsetega marca
Bliža se občinski praznik, ki ga bo zaznamovalo 
pestro dogajanje. Osrednja občinska proslava bo 
v petek, 20. marca, ob 19.30.
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Šivanje po meri in popravilaŠivanje po meri in popravila

ŠIVILJSTVO Tradicija in  
kvaliteta  

od leta 1989

C. železarjev 14, Jesenice
Tel.: 04/586-12-11
www.siviljstvocastello.si

Delovni čas:
pon.–pet.: 8.–18. ure
sobota: 8–12. ure
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Urša Peternel

Eden največjih projektov na 
komunalnem področju, 
izgradnja kanalizacije Pod-
mežakla, se zaključuje, pri-
dobljeno je uporabno dovol-
jenje. Kaj je še potrebno za 
dokončanje del in kdaj bo 
projekt v celoti zaključen?
"Po projektu je rok za dokon
čanje konec leta 2015 in do 
takrat naj bi bila dela tudi v 
celoti zaključena. Dela pri 
sami izgradnji kanalizacije 
so končana, primarni in 
sekundarni vod sta zgrajena, 
treba pa je zgraditi še hišne 
priključke. Sledilo bo prik
ljučevanje objektov in plačilo 
komunalnega prispev ka, pri 
čemer se na Občini zaveda
mo finančne situacije obča
nov, zato smo pripravili pre
dlog za občinski svet, da bi 
občanom omogočili obročno 
plačilo. Tako bi komunalni 
prispevek lahko plačali tudi 
v 24 mesečnih obrokih. 
Vzporedno z gradnjo kanali
zacije v Podmežakli, ki sodi 
v projekt GORKI, pa smo se 
odločili tudi za ureditev ploč
nikov in javne razsvetljave, 
kar bo financirano izključno 
iz občinskega proračuna. 
Novi kanalizacijski vod se na 
Javorniku priključi na cen
tralno čistilno napravo in ko 
bo projekt zaključen, bo 
občina tudi v tem pogledu 
urejena."

Kako je z gradnjo čistilne 
naprave, menda je prišlo do 
nepredvidenih del in tudi 
stroškov, bo projekt zaklju-
čen pravočasno?
"Zaradi težav s količino in 
višino podtalnice na območ
ju gradnje ter zaradi sestave 
tal je bilo potrebno nekoliko 
spremeniti projekte, s čimer 
so povezani tudi dodatni 
stroški. Objekt strojnice že 
stoji, dela so v zaključni fazi, 
sledila bo montaža opreme, 
tako da računamo, da bo čis
tilna naprava konec leta zače
la poskusno obratovati. Mis
lim, da ni strahu, da ne bi 
ujeli rokov, vsaj po zagotovi
lu investitorja naj bi bila dela 
kljub zapletom zaključena 
pravočasno. Nadzor projekta 
opravlja družba DRI, ki se 
usklajuje z minis trstvom, ki 
skrbi za finančno konstruk
cijo, celoten projekt pa je 
ocenjen na kar devet milijo
nov evrov, kar ga uvršča med 
največje projekte v občini."

Po večletnih prizadevanjih, 
zlasti Občine Jesenice, da se 
uredi območje Hrenovce, se 
dela zdaj vendarle nadaljuje-
jo. Ste zadovoljni, da je tako?
"Res smo zadovoljni, da je 
investitor, družba Anepre
mičnine, vendarle nadaljuje 
investicijo. V sklopu del bodo 
dokončali gradnjo štirih več
stanovanjskih blokov in zgra
dili prečno povezavo prek 

bohinjske proge ter nadhod 
do Stare Save. Zaradi vreme
na so se najprej lotili del zno
traj večstanovanjskih objek
tov in sam napredek obnove 
zunanjim opazovalcem še ni 
tako viden, vendar pa bodo v 
prihodnjih mesecih opravlje
na vsa dela, ki so potrebna, 
da večstanovanjski objekti 
prejmejo uporabno dovolje
nje in se lahko ponudijo na 
trgu. Pričakujemo, da bodo 
stanovanja naselile pred
vsem mlade družine, ki bodo 
v tem delu imele dobro kako
vost bivanja, blizu so vrtci, 
šole, srednja šola in gimnazi
ja, nenazadnje tudi upravno 
središče z občino, upravno 
enoto, pošto, dobre so pro
metne povezave ..."

Kaj bo prinesla prečna pove-
zava od TVD Partizana do 
Hrenovce in nadhod do Sta-
re Save?
"Za samo občino, poleg 
komunalne in vizualne ure
ditve območja, je prečna 
povezava najbolj bistvenega 
pomena. To bo pridobitev 
predvsem za Staro Savo s trž
nico, ki bo, tako upamo, tudi 
na ta način hitreje zaživela."

Tržnica je žal eden za zdaj 
neuspešnih projektov, še ved-
no je njen upravljavec Obči-
na Jesenice, kako kaže z iska-
njem novega koncesionarja?
"Na Občini Jesenice nam je 
žal, da investitorja še vedno 
nismo našli. Objavili bomo 
nov razpis z željo, da vendar
le najdemo podjetnika, ki bi 
uvidel poslovno priložnost in 
tržnico oživil. Hkrati poteka
jo tudi različni pogovori gle
de same možnosti različne 
ponudbe v objektu. Lokacija 
je dobra, kot rečeno, z izgrad
njo prečne povezave in nad
hoda bo dostopnost še boljša. 
Stara Sava je sicer lepo zaži
vela z muzejskim območjem, 
novim pokritim priredit
venim prostorom, nenazad
nje pa je uspešen tudi gospo
darski del, denimo Razvojni 
center Jesenice, urejena pa je 
tudi druga infrastruktura 
tega območja."

Če se ozreva v letošnje leto: 
katere investicije bodo na 
vrsti v letu 2015?
"Na prvem mestu je treba 
omeniti nadaljevanje in 
dokončanje projekta GOR
KI. Na področju zdravstva 
smo s selitvijo upravne eno
te in davčnih služb iz stavbe 
zdravstvenega doma prido
bili dodatne prostore in 
dosegli, da bo objekt name
njen samo za zdravstvene 
namene. V bivše prostore 
upravne enote se seli fiziote
rapija, dela so v zaključni 
fazi, prav tako pa smo v stav
bo uspeli preseliti tri zobo
zdravnike koncesionarje, ki 
so prej imeli ordinacije v 
nekdanji obratni ambulanti. 

Še ena zobozdravnica kon
cesionarka, ki je še ostala v 
starih prostorih, se bo pre
selila v kratkem. Problem 
na območju zdravstvenega 
doma pa je mirujoči pro
met, tam bo začela veljati 
modra cona s časovno ome
jitvijo parkiranja, medtem 
ko bo s parkirnimi mesti za 
zapornico upravljal zdrav
stveni dom. Velik projekt 
na področju komunale bo 
na deponiji Mala Mežakla 
center za mehansko in bio
loško obdelavo odpadkov, 
objekt sortirnice že stoji, 
koncesionar je vanj investi
ral 2,5 milijona evrov, poleg 
tega pa je občina v preteklo
sti prestavila vstopni plato s 
tehtnico, zgradila upravno 
stavbo in uredila del ceste. 
Občino pa čaka kar nekaj 
pomembnih državnih pro
jektov, eden je zagotovo 
gradnja urgentnega centra v 
Splošni bolnišnici Jesenice, 
ki že poteka in naj bi bila 
končana do novembra. Veli
kanski projekt, ki se bo 
dogajal v občini, pa bo tudi 
gradnja druge cevi predora 
Karavanke, projekt je pred 
javno razgrnitvijo, podali 
smo že nekaj predlogov in 
vprašanj. Izgradnjo druge 
predorske cevi pa moramo 
izkoristiti tudi v turističnem 
smislu in vsaj del tranzitnih 
gostov zadržati pri nas, pod
piram ideje o multikulturni 
kulinarični ponudbi na pla
toju, premalo izkoriščen je 
tudi turistični potencial 
Golice, ki jo opeva zname

nita Avsenikova skladba ... 
Že dolgo se razmišlja tudi o 
ureditvi hostla na Jesenicah 
in podpiram zanimivo ide
jo, da bi v dogovoru s Slo
venskimi železnicami v ta 
namen lahko preuredili sta
re železniške vagone, kar bi 
za Jesenice pomenilo neko 
netipično in zato toliko bolj 
zanimivo ponudbo. In ko 
sem ravno pri železnicah: 
dobršen del površin na 
Jesenicah zasedajo železni
ški tiri, ki niso več v upora
bi, zato bi si želeli, da bi del 
teh površin pridobili za po
trebe mirujočega prometa v 
centru Jesenic."

Pred kratkim ste razrešili 
direktorja občinske uprave. 
Kdaj bo imenovan novi dire-
ktor?
"Objavili smo javni razpis, 
ki je že zaključen. Imenova
na je komisija, ki bo pregle
dala ustreznost prejetih 
vlog, nato pa bodo opravlje
ni razgovori s posameznimi 
kandidati, ki ustrezajo pogo
jem razpisa. Glede na oprav
ljene razgovore bo komisija 
pripravila predlog kandida
ta, končna odločitev pa bo 
pripadla meni. Gre za 
pomembno funkcijo, ki 
predstavlja neposredno pod
poro županu, zato pričaku
jem, da bo izbran kandidat, 
ki bo svoji nalogi absolutno 
kos. Računam, da bi bil novi 
direktor lahko imenovan 
predvidoma ob koncu mese
ca oziroma na začetku na
slednjega meseca."

Župan ob prazniku
Pred občinskim praznikom smo se pogovarjali z županom Tomažem Tomom Mencingerjem.

Župan Tomaž Tom Mencinger

Župan Tomaž Tom Mencinger s sodelavci in s 
člani občinskega sveta ob 20. marcu, prazniku 
občine Jesenice, iskreno čestita vsem občanom 
in občankam. Ob praznovanju občinskega 
praznika vljudno vabi na osrednjo prireditev, ki 
bo v petek, 20. marca 2015, ob 19.30 v Gledališču 
Toneta Čufarja Jesenice. Na osrednji prireditvi 
bodo podeljena tudi občinska priznanja.

Urgenca v mobilni 
vojaški bolnišnici

Urgentni center naj bi bil zgrajen do novembra.

Vodja urgence Robert Carotta: nekatera oprema v Role 2 je 
celo sodobnejša, kot je bila v stari urgenci.

Delo v začasnih prostorih urgence poteka nemoteno, 
pacienti so z oskrbo zadovoljni. / Foto: Gorazd Kavčič

"S selitvijo urgence smo 
začeli v noči s sobote na 
nedeljo, z 28. februarja na 
prvi marec. V jutranjih urah 
prvega marca je urgentna 
služba začela poskusno 
delati v mobilni vojaški bol
nišnici. Delo zaenkrat pote
ka po načrtih, dnevno se 
srečujemo z organizacijski
mi problemi, ki pa jih sproti 
rešujemo," je selitev opisal 
direktor bolnišnice Janez 
Poklukar. Kot je dejal, so 
pacienti z obravnavo v zača
snih prostorih zadovoljni. 
"Razumejo našo prostorsko 
stisko in vedo, da dajemo 
vse od sebe," je poudaril 
Poklukar. Robert Carotta, 
vodja urgence, pa je dejal: 
"Na selitev smo se pripravlja
li pol leta, preštudirali smo 
vse možne scenarije, tako da 
delo poteka nemoteno. 
Urgenca v mobilni vojaški 
bolnišnici je razdeljena na tri 
odseke, levo je kirurški del z 
reanimacijo, v srednjem trak
tu so urejene kontrolne 
kirurške ambulante z mav
čarno, desno pa je internistič

ni del. Poleg urgentne kirur
ške in internistične dejavno
sti opravljamo tudi kirurško 
kontrolo z rentgensko diag
nostiko in pripravo na spre
jem v bolnišnico." Še največ
je ozko grlo začasnih prosto
rov je dovoz oziroma brežina, 
ki je zožena zaradi gradbenih 
del. "Po načrtih bodo brežino 
v štirinajstih dneh razširili, s 
čimer bo dovoz neoviran. 
Plato pred vojaško bolnišnico 
dopušča parkiranje štirih do 
petih reševalnih vozil, pri 
masovnih nesrečah pa bi 
uvedli plan B in odprli šotor 
od strani," je dejal Carotta.
Da je delo v mobilni vojaški 
bolnišnici posebna izkušnja 
za zaposlene na urgenci, je 
dejala diplomirana medicin
ska sestra Nada Macura Višič. 
"Je nekaj novega, enkratna 
izkušnja za zaposlene in tudi 
za paciente," je povedala.
Z oskrbo so zadovoljni tudi 
pacienti, eden od njih, Franc 
Kapus, je slikovito dejal: 
"Tako hitro, kot sem bil na 
vrsti danes, nisem bil na 
urgenci še nikoli. Očitno je 
potrebna vojaška disciplina, 
da stvari tako dobro tečejo!"
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je se ni ške no vi ce
Je se ni ške no vi ce so pri lo ga Go renj ske ga gla sa

Iz da ja telj
Go renj ski glas, d. o. o., Kranj, 
Ble i we i so va ce sta 4, 4000 Kranj

Od gO vOr na ured nI ca
Ma ri ja Volč jak

ured nI ca
Urša Pet er nel, GSM: 041/570 942,
ursa.peternel@g-glas.si

ured nI škI Od bOr: 
Vera Pin tar, Ines Dvoršak, Urša Pet er nel,  
Jan ko Ra bič
no vi ce.je se ni ce@je se ni ce.si

Ob lI kOv na za snO va
Jer nej Stri tar, Ilo var Stri tar, d. o. o.

teh nIč nI ured nIk
Gre ga Flaj nik

FO tO gra FI ja
Tina Dokl, Go razd Kav čič

vOd ja Oglas ne ga tr Že nja
Ma te ja Žvi žaj 

Ne na ro če nih pri spev kov in pi sem bral cev ne ho-
no ri ra mo. Dol ži na pri spev ka za ob ja vo ali pis-
mo za ru bri ko Pis ma bral cev sme ob se ga ti naj-
več tri ti soč zna kov s pre sled ki in ne sme biti 
dalj ši od ene tip ka ne stra ni for ma ta A4. 

Je se ni ške no vi ce, št. 4/let nik X so pri lo ga ča so pi sa Go renj ski glas, št. 21, ki je iz šel 13. marca 2015.
Je se ni ške no vi ce so pri lo že ne Go renj ske mu gla su in brez plač no po sla ne v vsa go spo dinj stva v Ob či ni Je se ni ce, iz šle so v 
na kla di 25.970 iz vo dov. Tisk: Delo, d. d., Ti skar sko sre diš če. Di stri bu ci ja: Poš ta Slo ve ni je, d. o. o., Ma ri bor.
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Kranj / Tel.: 04/201 42 00, faks: 04/201 42 13, e-pošta: info@g-glas.si; mali oglasi in osmrtnice: tel.: 04/201 42 47 / Delovni čas: 
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TV okno in osemnajst lokalnih prilog / Tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče / Naročnina: tel.: 04/201 42 41 / Cena izvoda: 1,70 EUR, 
redni plačniki (fizične osebe) imajo 10 % popusta, polletni 20 % popusta, letni 25 % popusta; v cene je vračunan DDV po stopnji 
9,5 %; naročnina se upošteva od tekoče številke časopisa do pisnega preklica, ki velja od začetka naslednjega obračunskega 
obdobja / Oglasne storitve: po ceniku; oglasno trženje: tel.: 04/201 42 48.
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Urša Peternel

"Priznanje sprejemam oseb-
no, intimno zelo globoko; 
potrjuje mojo identiteto in 
mojo navezanost na Gorenj-
sko. Kajti četudi sem večino 
življenja preživela v Ljublja-
ni, sem se vselej imela za 
Gorenjko, za Jeseničanko. V 
času, ko je kultura spričo go-
spodarske krize pogosto pri-
krajšana, postavljena ob 
stran, pa sem posebej poča-
ščena, da so za priznanje iz-
brali učitelja, celo umetnosti, 
glasbe, zato je to tudi prizna-
nje glasbenemu šolstvu v ce-
loti," je dejala dr. Breda 
Oblak, prejemnica naziva 
častna občanka občine Jese-
nice, ki ji ga bo podelil župan 
na slovesnosti ob letošnjem 
občinskem prazniku 20. 
marca. Dr. Oblakova je bila 
redna profesorica glasbene 
metodike oziroma didaktike 
na Akademiji za glasbo v 
Ljubljani. Bila je prva dokto-
rica glasbeno-pedagoških 
znanosti v tedanji Jugoslavi-
ji, za svoje delo pa je prejela 
številna najvišja priznanja, 
med drugim Sokratovo odli-
čje za zavzeto in odlično pe-
dagoško delo in najvišje dr-
žavno priznanje, nagrado RS 
na področju šolstva.
 

Prva materinščina – petje
Dr. Oblakova, rojena Bido-
vec, izhaja z Gorenjske. Oba 
starša sta bila Gorenjca, naj-
prej so živeli na Javorniku v 
tovarniški hiši, med vojno pa 
na Blejski Dobravi, kjer je 
tudi začela obiskovati osnov-
no šolo. Leta 1945 so se vrni-
li na Javornik in Breda je 
začela obiskovati osnovno 
šolo na Koroški Beli. "Rodila 
sem se v družini, ki je pela. 
Ded, babica, tete, vsi so peli; 
gojili so večglasno homofo-
no petje. Vsak dan se je pelo 
in petje je bilo moja prva 
materinščina. Tako sem že 
zelo zgodaj razvila posluh in 
že v predšolski dobi sem 
imela širok repertoar pesmi. 
Inštrumentalne glasbe pa, 
po drugi strani, nisem po-
znala. Prvi klavir sem videla 
pri neki učiteljici na Blejski 
Dobravi, ki ga je imela v sta-
novanju, in ko je nekoč njen 
soprog zaigral nanj, me je 
tako prevzelo, da je klavir po-
stal moja domišljijska igra. 
Kjerkoli je bila kakšna ravna 
površina, sem © igrala©  ..." V 
šoli na Koroški Beli so jo 
starši vpisali na telovadbo, k 
folklori, mama ji je ponujala 
tamburaški orkester, ritmi-
ko, a Bredo je obsedel – kla-
vir. "Na moje veliko veselje 
me je sprejel gospod Lorenz, 
stari oče bratov Lorenz, ki je 
poučeval violino, in me še 

bolj usmeril v klavir. Na ža-
lost pa je kmalu umrl in ne-
kako se me je usmilila Berta 
Rabič, ki je bila razredna uči-
teljica in je imela nekaj letni-
kov klavirja, tako da me je 
pripravila za kakšen nastop. 
Takrat se je ded odločil, da 
mi bo kupil klavir; star in ra-
bljen, a smo ga dali urediti 
in ko je bil v stanovanju, 
sem bila nenehno za klavir-
jem in igrala, igrala in igrala 
..." Na raznih šolskih nasto-
pih je začela spremljati ple-
salce, veliko je tudi improvi-
zirala ... Leta 1949 je bila 
sprejeta v Glasbeno šolo Je-
senice v razred profesorice 
Bože Černivec, ki je bila 
učenka Lucijana Marije 
Škerjanca. Breda je bila ne-
koč izbrana v skupino, ki je 
igrala pred Škerjancem, ki ji 
je že tedaj napovedal: Ti boš 
pa glasbenica! "In od takrat 
sploh nisem več razmišljala, 
kaj bom v življenju počela – 
postala bom glasbenica!" V 
glasbeni šoli na Jesenicah je 
ostala do svojega šestnajste-
ga leta, ko je začela obiskova-
ti srednjo glasbeno šolo v 
Ljubljani, kjer je nadaljevala 
šestletno šolanje. Vzporedno 
je obiskovala srednjo glasbe-
no šolo in gimnazijo, po ma-
turi pa se je odločila za študij 
zgodovine na akademiji za 
glasbo.
 

nazaj na jesenice
Študij je zaključevala, ko je 
dobila povabilo ravnatelja je-
seniške glasbene šole, naj 
pride za nekaj ur na teden 
poučevat. Tako se je vrnila 
na Jesenice in jeseni 1959 
začela poučevati. "Takoj sem 
dobila štirinajst malih piani-
stov, zatem pa še nekaj odra-
slih," se spominja. Prevzela 

je tudi nauk o glasbi, saj je 
želela na majhnih otrocih 
preskusiti metodo solfeggia, 
pri čemer je morala vzeti še 
razred odraslih solo pevcev. 
Prvega novembra 1959 se je 
zaposlila (zatem leta 1961 di-
plomirala), začela pa je sode-
lovati tudi pri zboru, bila je 
dejavna pri skupini KRI – 
Klub redkih idealistov, pre-
vzela je še zbor v Žirovnici 
in nadomeščala učiteljico 
glasbe na osnovni šoli. Ka-
sneje je prevzela še učenje 
estetske vzgoje na gimnaziji. 
Kot pravi, je imela ogromno 
obveznosti, dela čez glavo, a 
je vse počela z ljubeznijo in 
veseljem. Po štirih letih na 
Jesenicah pa je dobila pova-
bilo v Ljubljano, kjer je zače-
la poučevati na Glasbeni šoli 
Center. "Ljubljana mi je ne-
kako manjkala, zlasti zaradi 
koncertne dejavnosti, obe-
nem pa me je gnalo, da bi še 
kaj naredila iz sebe. In če-
prav s težkim srcem, sem 
zapustila Jesenice, željna še 
kaj spoznati ..." V tistem 
času je bil ustanovljen Za-
vod za glasbeno in baletno 
izobraževanje, kjer je začela 
izvajati eksperimentalni 
pouk v sklopu osemletne 
raziskave. Leta 1971, po kon-
čanem projektu, je postala 
predavateljica za metodiko 
glasbene vzgoje in solfeggia 
na Pedagoški akademiji v 
Ljubljani, kjer je poučevala 
študente iz cele Slovenije. 
Leta 1979 pa je bila povablje-
na na Akademijo za glasbo 
in tam je potem delala vse 
do upokojitve. Bila je nosilka 
predmeta glasbena didakti-
ka, leta 1988 je tudi doktori-
rala in postala prva doktorica 
glasbeno-pedagoških znano-
sti v Jugoslaviji. Bila je pred-
stojnica oddelka za glasbeno 

pedagogiko, prodekanica, je 
avtorica številnih didaktič-
nih priročnikov in glasbenih 
učbenikov. "Veliko sem pi-
sala: članke, prispevke, di-
daktična gradiva ... Upokoji-
la sem se po 47 letih dela, 
leta 2007." Leto kasneje je 
prejela naziv zaslužne profe-
sorice ljubljanske univerze, 
še pred tem pa številne na-
grade in priznanja ...

v srcu ostala gorenjka
Dr. Oblakova, ki bo letos do-
polnila 78 let, tudi po upo-
kojitvi živi v Ljubljani, četu-
di se ima še vedno za Go-
renjko. "Z Gorenjsko sem 
imela ves čas po malem stik. 
V Ljubljani sem imela delo, 
službo, a v srcu sem ostala 
zaprisežena Gorenjka in 
sem se rada vračala na Jese-
nice. Tudi po službenih dol-
žnostih sem bila pogosto na 
Gorenjskem, ponosna sem 
na številne učence, študen-
te, stik ohranjam tudi z 
Glasbeno šolo Jesenice, ki je 
vzorno urejena in ima po-
membno vlogo v kulturi me-
sta. Ob odprtju novih pro-
storov šole sem imela cikel 
predavanj za učitelje, leta 
2009 sem bila gostja ob 
dnevu odprtih vrat šole." Dr. 
Oblakova je ponosna tudi na 
svojo družino; ima tri otro-
ke, hčerka Mojca je slikarka, 
Jerica živi v Ameriki in je 
komponistka ter predavate-
ljica na njujorški univerzi, 
sin Andraž pa je fizik in ra-
čunalnikar. Tudi štirje od 
petih vnukov obiskujejo 
glasbeno šolo. "Glasbeno 
šolstvo v Sloveniji je vzorno 
urejeno; obiskovanje glasbe-
ne šole je izrednega pomena 
za razvoj otrok," še pravi 
čas tna občanka Jesenic.

Na obisku pri častni 
občanki
naziv častne občanke jesenic bo 20. marca, ob občinskem prazniku, prejela dr. breda Oblak.

dr. breda Oblak, častna občanka jesenic

Župan Tomaž Tom Mencin-
ger je povedal, da hkrati s 
kadrovsko menjavo na de-
lovnem mestu direktorja ob-
činske uprave načrtujejo tudi 
posodobitev nekaterih po-
membnih občinskih doku-
mentov, ki so v veljavi že 
precej dolgo časa. "Do pole-
tja nas na tem področju čaka 
kar precej dela, začenši s 
spremembo Statuta Občine 
Jesenice, Poslovnika o delu 
Občinskega sveta Občine Je-
senice ter reorganizacijo Ob-
činske uprave," je povedal.

spremembe občinskih 
dokumentov

Urša Peternel

Prvi marec, svetovni dan ci-
vilne zaščite, so obeležili 
tudi na Jesenicah. V Kolper-
nu je potekala slavnostna 
seja Občinskega štaba civil-
ne zaščite in Uprave za za-
ščito in reševanje Kranj. 
Zbrane so nagovorili jeseni-

ški župan Tomaž Tom Men-
cinger, poveljnik Občinske-
ga štaba civilne zaščite Igor 
Arh in namestnik poveljni-
ka Civilne zaščite za Gorenj-
sko Metod Gaber. Izpostavi-
li so pomembno vlogo, ki jo 
ima civilna zaščita pri spo-
padanju z nesrečami in ka-
tastrofami. 

Dan civilne zaščite

as suha MOntaŽa
sadet agić, s. p.

Cesta maršala Tita 84, JESENICE
GSM 041/499 896

e.pošta: as.suhamontaza@jesenice.net

 FASADERSTVO 
vgradnja toplotne izolacije 

(eko subvencija)
  mansarde
  predelne stene
  spuščeni stropi
  stenske obloge
Montaža s KNAUF sistemi

® tende - markize
 žaluzije (zunanje in notranje)

  rolete  panelne zavese

SVETOVANJE, IZDELOVANJE, 
MONTAŽA IN SERVIS

 komarniki  screen roloji  roloji
  rolo garažna vrata

  plise zavese

Z vami smo že 15 let! 

SVET  
SENČIL

Peter Rozman s.p.
Cesta na Loko 2

4290 Tržič
T: 04 59 55 170
G: 041 733 709  

E: info@asteriks.net

www.asteriks.net
Do Tržiča ni daleč.  

Vabljeni!
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Janko Rabič,  
Andraž Sodja

Majda Gomilšek
»Najlepši so zagotovo spo-
mini na delo s taborniki, na 
večere ob ognju, na pogovo-
re  z otroki,« pravi Majda 
Gomilšek z Jesenic, letošnja 
dobitnica plakete občine 
Jesenice. Že njene besede 
izžarevajo neverjetno ener-
gijo, ki jo od mladih nog 
udejanja v vsakdanjem živ-
ljenju, poklicu, v družini 
in v prostem času, ki je ved-
no bogato zapolnjen. Iz 
besed je razbrati,  da ta čas 
vedno razdaja bolj za druge 
kot zase. Prostovoljno opra-
vljenih ur nikoli ne šteje.  
Otroštvo je preživljala v 
Mariboru, zaradi očetovih 
službenih obveznosti je bila 
leto dni v Švici. Potrebe   
Železarne Jesenice po stro-
kovnem kadru  so očeta  z 
družino leta 1952 pripeljale 
na Jesenice. Po osnovni šoli 
in nižji gimnaziji je šolanje 
nadaljevala v Ljubljani na 

administrativni šoli. Zapos-
lila se je v Železarni Jeseni-
ce in vse do upokojitve opra-
vljala različna administrativ-
na dela. 
Majdino razdajanje družbe-
no koristnim dejavnos-
tim  ob službi in družini je 
dolgo kar neverjetnih več 
kot 65 let. Začelo se je že v 
pionirski organizaciji v 
prvem razredu osnovne šole 
pa potem nadaljevalo v mla-
dinski. Najbolj jo je priteg-
nila taborniška organizacija. 
Vključila se je takoj, ko je bil 
leta 1952 na Jesenicah usta-
novljen rod Jeklarjev. Delo 
je razširila na aktivnosti v 
Zvezi tabornikov Slovenije, 
kjer je opravljala vrsto  odgo-
vornih nalog.
»V taborniški organizaciji   
je bilo res najlepše, čeprav 
vedno veliko dela. Imeli 

smo vodniške tečaje, delala 
sem z najmlajšimi čebelica-
mi in medvedki. Bila so raz-
lična izobraževanja, pripra-
vljali smo literaturo, sodelo-
vali  na tekmovanjih, na 
akcijah. Veliko težav smo 
imeli s tabornimi prostori 
ob morju, kjer smo se 
morali večkrat seliti. Ni mi 
pa bilo vseeno, ko sem delo 
na Jesenicah prepustila 
mlajšim in ga niso nadalje-
vali. Niso našli prostega 
časa za to dejavnost.«
Majda se je navduševala 
nad športi. Bila  je umetno-
stna drsalka, potem je nare-
dila tečaj in bila je vaditelji-
ca za najmlajše oziroma 
začetnike. Na Jesenicah so 
takrat ustanovili drsalni 
klub, prirejali drsalne revije 
in klubska tekmovan-
ja.  Osemnajst let je bila 
pomembno vpeta v delo 
Plavalnega kluba Jesenice. 
»Najrazličnejša dela je bilo 
treba opravljati, ne le admi-
nistrativnih, povsod je bilo 
kaj postoriti. Bili smo  orga-
nizatorji balkanskih iger 

v skokih v vodo. Imeli smo 
odbor in začeli zbirati sred-
stva za pokrit bazen na 
kopališču Ukova. Pa so pri-
šli portoroški sklepi in vse-
ga je bilo konec.«
Po upokojitvi se je pridruži-
la Društvu upokojencev 
Jesenice, kjer že 20 let skrbi 
za organizacijo izletov, obisk 
kulturnih prireditev in za 
letovanja. Vključila se je v 
delo v svoji krajevni skupno-
sti Sava. Najprej je bila čla-
nica sveta krajevne skupno-
sti, potem pa dva mandata 
predsednica.
Priznanj se je v teh bogatih 
letih nabralo kar veliko in 
ponosna je nanje. Najbolj pa 
sedaj zagotovo na plaketo 
občine Jesenice, ki je njeno 
najvišje in najbolj cenjeno.
»Vedno sem čutila neko pri-
padnost sredini, kjer sem 

delala. Dokler bom še lah-
ko, bom delala, pomagala 
naprej, energije imam 
dovolj. Ljudje se takšni rodi-
mo, da vse življenje čutiš 
potrebo po takšnem načinu 
dela in pomoči. Pride ti kar 
v kri, brez tega ne moreš,« 
pravi letošnja nagrajenka in 
ni dvoma, da gre plaketa 
zares v prave roke.

Fotografsko društvo 
Jesenice
Med letošnjimi občinskimi 
nagrajenci je tudi eno 
najstarejših jeseniških dru-
štev – Fotografsko društvo 
Jesenice, ki letos praznuje 
90- le tnico  delovanja . 
»Delovanje društva sega v 
leto 1925, ko je pri Turis-
tovskemu društvu Skala z 
delovanjem začela foto sek-
cija, bogato fotografsko tra-
dicijo Slovenije pa uspešno 
vzdržujemo še danes, saj 
smo v lanskem letu v svojih 
galerijah na Jesenicah, v 
Kranjski Gori in Žirovnici 
pripravili kar 43 fotograf-

skih razstav,« je povedal 
predsednik Fotografskega 
društva Jesenice Bogdan 
Bricelj. Za Fotografsko 
društvo Jesenice je plaketa 
občine Jesenice že drugo 
pomembno priznanje v 
zadnjem času, saj so 28. 
januarja prejeli tudi zlati 
znak za izjemne dosežke 
Javnega sklada za kulturne 
dejavnosti. Kot je pojasnil 
Bricelj, je bil zlati znak za 
izjemne dosežke prvič 
podeljen fotografskemu 
društvu, prvič pa je tudi šel 
na območje  zgornje 
Gorenjske, kar jim je še 
posebej v ponos, upajo pa, 
da bo v prihodnje javni 
sklad za kulturne dejavno-
sti fotografijo prepoznal 
kot samostojno definirano 
zvrst, saj sedaj sodi v sklop 
likovne umetnosti.

Fotografsko društvo Jeseni-
ce združuje 64 članov in 
osem častnih članov, v nji-
hove vrste pa so sodila zna-
na imena fotografije, na pri-
mer izjemni Jaka Čop. Po 
besedah predsednika druš-
tva uspešni posamezniki 
naredijo uspešno društvo, 
ki je postalo izjemno 
pomemben zapisovalec 
dogodkov na Jesenicah, saj 
objektivi članov dokumenti-
rajo športne, kulturne in 
družbene dogodke na Jese-
nicah. »Zagotovo brez pod-
pore občine ne bi zmogli, 
saj podpirajo tako društvo 
kot našo razstavno dejav-
nost. Izjemno hvaležni pa 
smo tudi sosednjima obči-
nama Žirovnica in Kranjska 
Gora, s katerima ravno tako 
zelo dobro sodelujemo. Z 
dvema mentorjema v osno-
vnih šolah pridobivamo 
tudi mlado generacijo, ki pa 
žal v poznih dijaških ali štu-
dentskih letih izgubi stik z 
našim društvom, zato pred-
vsem mlade fotografe vabi-
mo medse,« še pove predse-

dnik Fotografskega društva 
Jesenice Bogdan Bricelj. 
Društvo ob letošnji 90-let-
nici pripravlja izid zborni-
ka, v katerem bodo predsta-
vili pomembnejše člane, ter 
tradicionalno društveno 
razstavo v Doliku, s katero 
bodo obeležili častitljiv jubi-
lej. Načrtujejo pa tudi nada-
ljevanje povezovanj in izob-
raževanj, saj društvo vzdr-
žuje stike s fotografi v nem-
škem Nagoldu, avstrijskem 
Beljaku in v Hrastniku. Pri-
pravili so več predavanj zna-
nih mojstrov fotografije, 
med njimi Arneja Hodaliča, 
kot velik uspeh pa štejejo 
tudi dejstvo, da so že drugo 
leto zapored uvrščeni na 
drugo mesto med več kot 
tridesetimi fotografskimi 
društvi v Sloveniji po uspe-
hu – merili uspeha sta števi-

lo sprejetih fotografij članov 
na razstave in število raz-
stav. Glede na izboljševanje 
odnosov med Fotografskim 
društvom in Fotoklubom 
Jesenice pa se za prihodnost 
fotografije na Jesenicah 
zagotovo ni bati.

Gorska reševalna služba 
Jesenice
Med letošnjimi dobitniki 
plakete občine Jesenice je 
tudi Društvo Gorska reševal-
na služba Jesenice. Jeseniš-
ki gorski reševalci so lani 
praznovali 90-letnico delo-
vanja, s čimer so tretje najst-
arejše društvo gorskih reše-
valcev, jeseniški pionirji 
gorskega reševanja pa so 
sodelovali tudi pri ustanovi-
tvi gorske reševalne službe, 
ki je bila ustanovljena 16. 
junija 1912 v Kranjski Gori. 
Zlata naveza Joža Čop, Miha 
Potočnik in Stanko Tomin-
šek je izvedla tudi prve rešil-
ne ekspedicije. Kot je pove-
dal predsednik društva Gor-
ska reševalna služba Jeseni-

ce Andrej Babič, so zelo 
veseli občinskega priznanja: 
»To je znak, da lokalna sku-
pnost prepoznava našo deja-
vnost, jo ceni in spoštuje, 
obenem pa tudi dobra pro-
mocija, saj smo konec kon-
cev še vedno prostovoljci, ki 
v svoje delo vlagamo veliko 
truda, priprav in usposablja-
nja, česar ljudje ne vidijo.« 
Jeseniško društvo Gorske 
reševalne službe je zadolže-
no za območje Karavank od 
Rožce do Stola, v društvo je 
vključenih 45 članov, od 
tega 31 aktivnih gorskih 
reševalcev in pet pripravni-
kov. Od leta 2006 so organi-
zirani kot samostojno druš-
tvo in delujejo v okviru Gor-
sko reševalne zveze Sloveni-
je, imajo pa tudi status 
humanitarne organizacije. 
Območja, ki jih pokrivajo 

društva, pa niso omejitev, 
saj drug drugemu priskočijo 
na pomoč takrat, ko je potre-
bna hitra reakcija in se kate-
ri izmed članov zaradi delo-
vnih obveznosti ali dolgega 
prevoza posredovanja ne 
more udeležiti. Kot je dejal 
predsednik Andrej Babič, so 
v lanskem letu posredovali 
šestkrat, ena od gorskih nes-
reč, na katerih je bila potre-
bna pomoč, pa se je končala 
s smrtnim izidom: »Osveš-
čenost planincev se sicer 
izboljšuje, tako danes v 
gorah skoraj ne srečaš več 
slabo opremljenih ali nepri-
pravljenih planincev, osveš-
čenost pa je dobra tudi med 
turnimi smučarji, saj kljub 
razmahu turnega smučanja 
v Karavankah ne beležimo 
večjih nesreč.« Jeseniški 
gorski reševalci opremo 
financirajo iz sredstev upra-
ve za zaščito in reševanje, 
nekaj pa tudi iz sklada inva-
lidskih in humanitarnih 
organizacij Fiho, nekaj sred-
stev pa prispeva tudi občina, 
kar povrnejo s sodelovanjem 

na občinskih prireditvah. 
Večjih potreb po opremi 
nimajo, želijo pa si svojih 
skupnih prostorov, stara pa 
se tudi službeni avto. Izjem-
no so hvaležni tudi gasilcem 
Gars, ki jim nudijo sejno 
sobo za društvene sestanke. 
Pozabili pa niso niti na pre-
ventivno in družbeno vlogo, 
tako že vrsto let vodijo otro-
ke iz Osnovne šole Poldeta 
Stražišarja na dvodnevni 
izlet v zavetišče Španov vrh, 
sodelujejo tudi s šolami, 
kjer predstavljajo svojo deja-
vnost in opremo. Lani so ob 
90-letnici pripravili tudi 
likovni natečaj za otroke z 
naslovom S svizcem Mihom 
varno v gore, na katerega je 
prispelo kar 270 risbic, za 
najmlajše pa so organizirali 
tudi ogled helikopterske 
enote na Brniku. 

Trije prejemniki plaket občine
Majda Gomilšek, Fotografsko društvo Jesenice in Društvo Gorska reševalna služba Slovenije so letošnji prejemniki plaket občine Jesenice.

Majda Gomilšek Predsednik Fotografskega društva Jesenice Bogdan Bricelj Predsednik Društva GRS Jesenice Andrej Babič
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Za večino je upravljanje z denarjem veli
kega pomena. V preteklosti je bila večini 
strank najpomembnejša ugodna ponudba 
obrestnih mer, danes pri izbiri banke daje
jo vedno več prednosti varnosti in likvid
nosti institucije. V UniCredit Bank lahko 
dobite vse našteto; zanesljivega partnerja 
z najboljšo storitvijo za ceno, ki jo plačate. 
Poleg mreže 28 enot, kjer najdete pestro 
paleto storitev za posameznike in podje
tja, vam napredni elektronska in mobilna 
banka omogočata stalen dostop do vaše 
banke ne glede na to, kje se nahajate. 

Preverite kakovost storitev  
in posebej za vas izbrane bančne 
ugodnosti
Menjava banke se mogoče na prvi pogled zdi 
zapleten in dolgotrajen postopek, vendar je 
prenos transakcijskega računa za vas enosta-
ven, brezplačen in hiter. Izbirate lahko med 
različnimi bančnimi paketi, ki smo jih prilago-
dili vašim potrebam in željam. V paketu Pa-
metni Lojalni vas čaka vrsta storitev in ugo-
dnosti, ki jih potrebujete za nemoteno dnev-
no upravljanje, paket Elitni pa ponuja prak-
tično čisto vse storitve za nadzor nad vašimi 
osebnimi financami. UniCredit Bank ni poza-
bila na upokojence, ki z bančnim paketom 
Senior pridobijo poleg transakcijskega in 
varčevalnega računa tudi spletno ter mobil-
no banko brez stroška pristopnine.  

Fleksibilni tudi z bančnim 
depozitom
Če imate prihranke, a niste povsem prepriča-
ni, kdaj jih boste potrebovali, vam ponujamo 
privlačno možnost varčevanja. S Fleksi depo-
zitom vam ponujamo dobro obrestno mero 
z avtomatskimi podaljšanji na 3, 6 ali 12 me-
secev, za obdobje največ 3 let, pri čemer vam 
bodo sredstva lahko tudi hitro na razpolago, 
če pride do morebitnih nepredvidenih do-
godkov.

Sodelavke UniCredit Bank v Radovlji
ci: »Preizkusite našo banko, prepričajte 
se o našem servisu, prijaznosti in fleksi
bilnosti. Če ste naša zadovoljna stran
ka in nas boste priporočili prijatelju, pa 
bomo po prvem prilivu, ki ga priporo
čeni prijatelj prejme na osebni račun pri 
UniCredit Bank, s 15 evri nagradili vas 
in tistega, ki ga priporočate.« 

Več informacij:
UniCredit Bank Slovenija, d. d.
Poslovna enota Radovljica
Gorenjska cesta 24

Kontakt: 04 5971 631  
andreja.sturm@unicreditgroup.si 

Spletna stran: www.unicreditbank.si

Delovni čas: ponedeljek–petek
8.30–12.00 in 13.00–16.30

UniCredit Bank v Radovljici – izberite  
zaupanja vrednega finančnega partnerja

Oglasno sporočilo

Urša Peternel

Kratka osebna predstavitev: 
starost, stan, število otrok, 
kaj ste po izobrazbi, kje ste 
zaposleni? 
"Rojen sem bil pred 61 leti 
na Jesenicah, vseskozi živim 
na Blejski Dobravi, kjer sva 
si z ženo Slavico uredila 
dom za družino s štirimi 
otroki, od katerih najstarejša 
Jana s svojo petčlansko dru-
žino živi na Jesenicah, dru-
gorojeni Luka z ženo živi v 
Ljubljani, najmlajša Neža in 
Ambrož pa študirata v Lju-
bljani. Po izobrazbi sem 
univerzitetni diplomirani 
inženir geodezije, zaposlen 
na geodetski upravi."

Kakšne so vaše izkušnje v 
politiki in zakaj ste se odlo-
čili, da se boste potegovali za 
mesto občinskega svetnika? 
"Na prste ene roke bi lahko 
naštel različne kandidature, 
h katerim nisem bil pova-
bljen. Čutim zavezanost do 
vseh, ki so me predlagali in 
izvolili. Pri delu v občinskem 
svetu vidim možnosti v tr-
dnem in konstruktivnem so-
delovanju. To je možno le, če 
drug drugemu prisluhnemo, 
pretehtamo in nato odloča-
mo. Iz preteklih mandatov 
lahko brez pomislekov po-
vem, da je preglasovanje de-

mokratičen izraz volje, ki žal 
ni vedno optimalen. Strpna 
razprava vodi k boljšim reši-
tvam. Za to je treba imeti 
znanje in pripravljenost."

Katere cilje boste v štirih le-
tih skušali uresničiti kot ob-
činski svetnik? 
"Moje področje je varovanje 
okolja in urejanje prostora 
ter nikoli dorečena zgodba o 
stroških ogrevanja. Posebno 
pozorno bom spremljal ure-
sničevanje programov v do-
mači krajevni skupnosti in 
vprašanja, ki jih name nasla-
vljajo občani iz drugih delov 
občine."

Kateri je po vašem mnenju 
ta čas največji problem v ob-
čini? 
"Odprtih vprašanj in pere-
čih problemov je toliko, da 
bi se lahko prepričevali o 
prioritetah, zato me zanima-
jo le rešitve. Možnosti zapo-
slovanja dajejo kruh, lajšajo 
socialne stiske in prinašajo v 
proračun. Pomoči potrebni 
majhni otroci in starejši naj 
bodo vredni več kot prija-
znega nasmeha."

Kaj vam zapolnjuje prosti 
čas? 
"Ko se upokojiš, pravi ljud-
ska modrost, ti zmanjka 
časa. Me že opominja, ven-

dar si še vedno veliko časa 
vzamem za petje."

Zadnja prebrana knjiga
"Že nekaj let nisem prebral 
nobene knjige, kar si ne šte-
jem v čast, zato pa budno 
spremljam dogajanje okoli 
sebe in prebiram prispevke 
o naši trpki sedanjosti, v ka-
teri je človek premalokrat v 
središču pozornosti, na ža-
lost mnogokrat prikazan le z 
negativne strani. Pogrešam 
klene bodrilne besede."

Življenjsko vodilo
"Z odgovornimi odločitvami 
in predanim delom prispe-
vati k dobremu vzdušju in 
zadovoljstvu v okolju, v kate-
rega zaidem."

Za odgovorne odločitve 
Andrej Černe je občinski svetnik stranke Nova Slovenija (NSi).

Andrej Černe 

Urša Peternel

Kratka osebna predstavitev: 
starost, stan, število otrok, 
kaj ste po izobrazbi, kje ste 
zaposleni?
"Sem pred enainpetdeseti-
mi leti rojena Jeseničanka, 
mama enega že odraslega 
otroka. Po izobrazbi sem 
ekonomski tehnik, zaposle-
na v uspešnem slovenskem 
podjetju, Zlatarni Celje, kot 
poslovodja manjše poslovne 
enote."

Kakšne so vaše izkušnje v 
politiki in zakaj ste se odlo-
čili, da se boste potegovali za 
mesto občinske svetnice?
"Za mesto občinske svetnice 
sem kandidirala z namenom 
prispevati k prepoznavanju 
in povezovanju multikultur-
nosti v našem kulturno in 
etnično zelo pisanem mestu 
oziroma občini. Zaradi pre-
cej negativnega prizvoka v 
besedi politik se raje oprede-
ljujem kot aktivistka."

Katere cilje boste v štirih le-
tih skušali uresničiti kot ob-
činska svetnica?

"Skupaj s kolegi z liste Za 
boljše Jesenice si želim žive-
ti v turistično in gospodar-
sko prepoznavnem mestu. S 
spodbujanjem malega go-
spodarstva, oživljanjem 
kmečkega, športnega in me-
stnega turizma kot primar-
ne gospodarske panoge bi 
radi omilili odseljevanje 
mladih."

Kateri je po vašem mnenju 
ta čas največji problem v ob-
čini?
"Najbolj me zmoti apatič-
nost, ki jo je čutiti na čisto 
vseh nivojih. Jeseničani ve-
ljamo za pridne delavce in 
strastne športne navdušen-
ce. Pri nas sta bila gospodar-
stvo in šport že kar tradicio-
nalno tesno povezana. Z 
ukinjanjem delovnih mest v 
železarni je zamrlo vse, kar 
je mestu dajalo utrip."
 
Kaj vam zapolnjuje prosti 
čas? 
"V letu 2013 sem se pridru-
žila civilni iniciativi, kjer 
preživljam del prostega 
časa. Nedavno sem se po-
novno vpisala v Občinsko 

knjižnico in v zelo kratkem 
času prebrala več knjig kot 
prej v enem letu. Rada potu-
jem, hodim v naravo, najra-
je pa svoje prijatelje pova-
bim domov na klepet. Ena 
od mojih strasti je brskanje 
po spletu."
 
Zadnja prebrana knjiga
"Mehmedalija Alić: Nihče."

Življenjsko vodilo 
"Ne misli, da si dober, če si 
najboljši med najslabšimi. 
(latinski pregovor)"

Ne misli, da si dober, če si 
najboljši med najslabšimi 
Branka Stojanović je občinska svetnica na listi Za boljše Jesenice.

Branka Stojanović 

Nedavna prometna nesreča, 
ki se je žal s smrtnim izidom 
končala na edinem dostopu 
oz. dovozu na Koroško Belo, 
me je spodbudila, da se ogla-
šam drugič. Roko na srce, ni-
sem pristaš tega, da bi izkori-
ščal nesrečo drugih in s tem 
promoviral sebe in svoje ideje. 
Morda pa je bila ravno ta 
smrtna žrtev potrebna, da se 
v glavah tistih, ki so za to od-
govorni in pristojni, nekaj 
premakne. Krajani Koroške 
Bele (kar nekaj se jih je ogla-
silo in me prosilo, naj vendar-
le nekaj napišem, da se bo kaj 
premaknilo) menimo, da je 
trenutna prometna ureditev 
edinega dovoza na Koroško 
Belo, ki smo je deležni mi in 
vsi, ki k nam prihajajo, in ki 
je bila sprejeta na sestanku s 
predstavniki krajanov (kdo so 
bili to, ne vem), Policijske po-
staje Jesenice, Direkcije za 

Dovoz do 
Koroške Bele 
(drugič)

Prejeli smo
ceste, Medobčinskega inšpek-
torata in redarstva in pred-
stavniki Občine Jesenice v 
oktobru 2013, zelo neustre-
zna, celo smrtno nevarna. 
Zakaj? Križišče, ki je bilo pri-
zorišče nedavne prometne 
tragedije, je eno najbolj ne-
varnih, nepreglednih in nelo-
gičnih križišč v Občini Jeseni-
ce. To lahko potrdijo neposre-
dni prebivalci križišča. Tam 
stalno poka, pravijo. Tam se 
srečujejo težki kamioni, avto-
busi, brezobzirni in preveč 
vljudni vozniki osebnih avto-
mobilov, pešci, kolesarji in še 
kaj bi se našlo. Križišče pa je 
tako, kot je. In kaj načrtuje 
lokalna skupnost, da se tako 
križišče uredi, naredi manj 
pretočnega, manj nevarnega? 
Nič. No, ne čisto nič. Občina 
ima v dolgoročnem načrtu 
krožišče, sicer na drugem 
koncu Koroške Bele, ki bi vsaj 
malo razbremenilo prej ome-
njeno križišče. Kaj pomeni »v 
dolgoročnem načrtu«, vemo 
vsi. To bo čez pet, deset, mor-
da dvajset let. Do takrat pa bo 
ostalo tako, kot je, nevarno in 
nepregledno. Ves promet se bo 
s Koroške Bele in na Koroško 
Belo še vedno odvijal mimo 
šole, mimo vrtca in v prej 
omenjeno križišče. 

Še vedno menim, da bi bila 
ureditev dovoza na Koroško 
Belo preko t. i. črnega mostu 
razbremenitev križišča in tre-
nutno najboljša možna reši-
tev. Vsaj polovica osebnih vo-
zil, ki gredo v smeri Žirovnica 
ali od tam prihajajo, bi se izo-
gnila trem prej navedenim kri-
tičnim točkam: šoli, vrtcu in 
križišču. Argumentacija pred-
stavnikov Občine Jesenice (Je-
seniške novice, 6. februar 
2015), da je zato, ker je ta ce-
sta namenjena zgolj okoliškim 
kmetom, manjša verjetnost, 
da se zgodi prometna nesreča, 
je naravnost smešna in nelo-
gična. Vsak dovoz na magi-
stralno cesto je nevaren. In 
zakaj bi bil manj nevaren, če 
je namenjen samo traktori-
stom? Ne vem. 
Menim, da je ponovno čas, da 
sedemo za mizo tisti, ki smo 
odvisni od dovoza na Koroško 
Belo, in predstavniki lokalne 
skupnosti in seveda argumen-
tirano soočimo stališča in po-
glede ter skupaj poiščemo naj-
boljšo rešitev, ki bi bila izve-
dljiva v doglednem času, da se 
nam ne bo treba bati novih 
tragedij. 

Andrej Palovšnik, 
Koroška Bela
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Krajevna skupnost

Jeseniške novice, petek, 13. marca 2015

Urša Peternel

Maja Otovič, predsednica 
Krajevne skupnosti (KS) 
Slovenski Javornik - Koroš-
ka Bela, je na sejo sveta KS 
povabila občinske svetnike, 
ki prihajajo z Javornika ozi-
roma Koroške Bele. Kot je 
dejala, z namenom, da bi 
jim člani sveta KS predstavi-
li problematiko kraja in jih 
seznanili z aktivnostmi sve-
ta KS, ki potekajo že nekaj 
časa. Dogaja se namreč, da 
novi občinski svetniki posta-
vljajo vprašanja o določenih 
problemih, misleč, da se z 
njimi nihče ne ukvarja, v 
resnici pa v KS že dolgo opo-
zarjajo nanje in skušajo naj-
ti rešitve, je dejala Otoviče-
va. A vabilu se je odzval le 
en občinski svetnik, Branko 
Bergant. "Razočarana sem, 
da se je vabilu odzval le en 
občinski svetnik od štirih, ki 
prihajajo iz naše krajevne 
skupnosti," je ob tem dejala 
Otovičeva. 
Na seji so med drugim 
govorili o obnovi in uprav-
ljanju teniških igrišč na Kre-
su, dosedanja prizadevanja 
za oživitev – ta se vlečejo že 
od leta 2008 – pa so bila žal 
neuspešna. Tako so sklenili, 
da bodo ureditev Kresa 
umestili v program komu-
nalnih del za prihodnje leto, 
pri čemer je dobra novica 
vsaj ta, da se je v preteklosti 
uredilo lastništvo tega 
območja, lastnica je zdaj 
Občina Jesenice. Drug pereč 
problem Koroške Bele je 
dovoz v naselje tudi čez 
»Črni most«, ki je zdaj odprt 
le za kmetijsko mehanizaci-
jo. Številni krajani so neza-
dovoljni, ker je promet z 

osebnimi vozili prek mostu 
prepovedan in ima vas le en 
dovoz. Člani sveta KS so 
tako sklenili, da bodo dali 
ponovno pobudo za spre-

membo prometnega reži-
ma, tako da bi bil dovoljen 
enosmeren promet prek 
mostu v vas, medtem ko naj 
bi prometni režim za kme-

tijsko mehanizacijo ostal 
nespremenjen. Na seji so 
govorili tudi o prometni ure-
ditvi med proizvodnimi 
obrati Acronija v Trebežu in 
na Koroški Beli, kjer se je 
nedavno zgodila tragična 
prometna nesreča, ko je 
tovornjak povozil pešca. O 
problematiki so že govorili z 
vodstvom Acronija, a kon-
kretne rešitve še niso našli. 
Član sveta KS Cveto Erman 
je predstavil tudi problema-
tiko v zaselku Trebež, s kate-
ro so prebivalci na sestanku 
na terenu nedavno seznanili 
tudi podžupana Miho Rebo-
lja in direktorja Komunalne 
direkcije Marka Marklja. 
Kot je dejala Maja Otović, bo 
treba več pozornosti name-
niti temu doslej zapostavlje-
nemu delu KS, nekaj prora-
čunskega denarja je za ure-
ditev zagotovljenega že 
letos, še več pa naj bi ga bilo 
prihodnje leto. Podobno 
zapostavljene se počutijo 
krajani Potokov, ki pa žal že 
drugi mandat nimajo pred-
stavnika v svetu KS. Tudi 
zato je pogovor o problemih 
otežen, bodo pa v kratkem 
sklicali zbor krajanov, na 
katerem bodo Potočani 
dobili priložnost, da bodo 
spregovorili o najbolj pereči 
problematiki. Maja Otovič je 
na seji predstavila tudi aktiv-
nosti v zvezi z izgradnjo 
zaščitne ograje na otroškem 
igrišču na Slovenskem 
Javorniku. Igrišče je ves čas 
odprto, zato prihaja do uni-
čevanja opreme in vandaliz-
ma. Ker Občina Jesenice 
denarja za ureditev ograje 
nima, bodo potrebnih pet 
tisoč evrov skušali zagotoviti 
s pomočjo sponzorjev. 

O problemih v KS
Na seji sveta Krajevne skupnosti (KS) Slovenski Javornik - Koroška Bela so občinske svetnike, ki 
prihajajo iz KS, želeli seznaniti z aktualnimi problemi, a se je vabilu odzval le en občinski svetnik ...

Svet KS zaradi številnih pritožb krajanov predlaga, naj 
uvedejo enosmerni promet čez "Črni most" iz smeri 
Ljubljane proti Koroški Beli, kot je to v preteklosti že veljalo. 

Na predlog člana sveta KS Borisa Smoleja so 
obudili pobudo iz let 2007 in 2012, po kateri 
bodo od države zahtevali odškodnino za 
degradirano okolje, ki je posledica metalurške 
dejavnosti. Kot je dejal Smolej, je država ob 
prodaji Slovenske industrije jekla in s tem 
Acronija pobrala celotno kupnino, lokalna 
skupnost pa od tega ni dobila ničesar, ostalo je 
le degradirano okolje. Svet KS predlaga, da 
pobudo obravnava in potrdi jeseniški občinski 
svet in pooblasti občinsko upravo, da sproži 
ustrezne postopke za izterjavo odškodnine v 
višini 50 milijonov evrov.

Janko Rabič

Zbor članov Društva upoko-
jencev Jesenice se je v petek, 
6. marca, začel v slavnost-
nem vzdušju. Udeležila se 
ga je najstarejša članica Kri-
stina Tarman, ki je lani 
decembra dopolnila 105 let. 
Takrat ji je malo ponagajalo 
zdravje s prehladom in viro-
zo, tako da so pri društvu 
sedaj izkoristili priložnost 
za iskrene čestitke in dobre 
želje ob zares častitljivi sta-
rosti. Podelili so ji naziv 
častne članice. Dobro razpo-
ložena je spremljala potek 
zbora članov skupaj s sinom 
Otonom, ki že več let skrbi 
zanjo.
V nadaljevanju so predsed-
nik društva Boris Bregant in 

predsedniki sekcij v poroči-
lih predstavili obsežne deja-
vnosti na socialnem področ-
ju, predvsem uspešno izva-
janje projekta Starejši za 
starejše, medgeneracijsko 
povezovanje, kulturne, špor-
tne, pohodniške, rekreativ-
ne in druge aktivnosti. 
Podelili so več priznanj. 
Veliko plaketo Zveze druš-
tev upokojencev Slovenije 
so prejeli: Olga Prezelj, 
Andrejka Petrović, Stanisla-
va Kozjek in Hilda Zidar, 
malo plaketo Ivanka Zupan-
čič in pisma priznanja Kris-
tina Razinger, Tatjana Srp-
čič in Darja Svenšek. Druš-
tvene pohvale so prejeli: 
Roman Pogačnik, Stane Kli-
nar, Vladimir Oblak, Marta 
Hafner in Marija Maher.

Častna članica upokojencev
S 105 leti je najstarejša Jeseničanka postala prva častna članica Društva upokojencev Jesenice.

Častna članica Kristina Tarman s sinom Otonom in 
predsednikom DU Jesenice Borisom Bregantom

Urša Peternel

Od 19. do 22. marca bo na 
Jesenicah potekal tradicio-
nalni Jožefov sejem, ki bo 
tudi letos na Stari Savi. Na tej 
lokaciji poteka že nekaj let, 
pri čemer je velika prednost 
tudi neposredna bližina ve-
čjega števila parkirnih mest, 
je povedal župan Tomaž 
Tom Mencinger. Vse dni bo 
potekal sejem s ponudbo 
izdelkov domače in umetne 
obrti ter široke potrošnje. 

Predstavljali bodo stare 
poklice, kot so kovač, čev-
ljar, tiskar ... Gornjesavski 
muzej Jesenice bo odprl vra-
ta svojih železarskih zbirk, 
poseben program pripravlja 
Planinsko društvo Jesenice, 
za otroke bodo poskrbeli z 
dogodki Mladinskega centra 
Jesenice. Otroci se bodo lah-
ko zabavali tudi v zabavišč-
nem parku, za zabavo pa 
bosta igrala narodnozabavni 
ansambel Jodl Ekspres in 
zabavni ansambel Šexpir.

Jožefov sejem bo 
na Stari Savi
Potekal bo med 19. in 22. marcem s pestrim 
dogajanjem.

Jožefov sejem 2015
prireditveni prostor na Stari Savi 
od četrtka, 19. 3. 2015, do nedelje, 22. 3. 2015

Četrtek: 19. marca 2015  
 od 9. do 19. ure
 razstava in prodaja na sejemskem prostoru
 predstavitev starodavnih poklicev: kovač, čevljar, tiskar
 ZABAVIŠČNI PARK – ANTENA
 od 9. do 16. ure 
 OGLED MUZEJSKE ZBIRKE ŽELEZARSKEGA MUZEJA
 od 12. do 16. ure
 narodnozabavni ansambel JODL EKSPRES
 od 14. do 17. ure
 V HRIBIH JE LUŠTNO BIT – PD Jesenice
 MCJ – KOTIČEK ZA OTROKE 
 od 13. ure do porabe
 ENOLONČNICA – 100 porcij po 1 €
 BLEJSKA KREMNA REZINA – 100 kosov po 0,5 €

Petek, 20. marca
 od 9. do 19. ure
 razstava in prodaja na sejemskem prostoru
 predstavitev starodavnih poklicev: kovač, čevljar, tiskar
 ZABAVIŠČNI PARK – ANTENA
 od 9. do 16. ure
 OGLED MUZEJSKE ZBIRKE ŽELEZARSKEGA MUZEJA
 od 12. do 17. ure
 narodnozabavni ansambel JODL EKSPRES
 od 14. do 17. ure
 V HRIBIH JE LUŠTNO BIT – PD Jesenice
 MCJ – KOTIČEK ZA OTROKE 
 od 13. ure do porabe
 ENOLONČNICA – 100 porcij po 1 €
 BLEJSKA KREMNA REZINA – 100 kosov po 0,5 €    

Sobota, 21. marca
 od 9. do 19. ure
 razstava in prodaja na sejemskem prostoru
 predstavitev starodavnih poklicev: kovač, čevljar, tiskar
 ZABAVIŠČNI PARK – ANTENA
 od 9. do 16. ure
 OGLED MUZEJSKE ZBIRKE ŽELEZARSKEGA MUZEJA
 podiranje korcev
 ob 10. uri
 tek za otroke 300 m, 600 m, 900 m
 ob 11. uri 
 8. POMLADNI JESENIŠKI TEK na 10 km
 od 12. do 17. ure
 narodnozabavni ansambel JODL EKSPRES
 od 14. do 17. ure
 MCJ – KOTIČEK ZA OTROKE 
 od 13. ure do porabe
 ENOLONČNICA – 100 porcij po 1 €
 BLEJSKA KREMNA REZINA – 100 kosov po 0,5 €    

Nedelja, 22. marca
 od 9. do 19. ure
 razstava in prodaja na sejemskem prostoru
 ZABAVIŠČNI PARK – ANTENA 
 od 11. do 16. ure
 zabavni ansambel ŠEXPIR 
 ob 11. uri
 MCJ – Mala šola KLOVNA JAKA
 od 12. ure do porabe
 ENOLONČNICA – 100 porcij po 1 €
 BLEJSKA KREMNA REZINA – 100 kosov po 0,5 €  

w
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Andraž Sodja

Z nagovorom prvega sekre-
tarja indijskega veleposlani-
štva v Sloveniji R. K. Upad-
hyaya so minuli torek v ban-
ketni dvorani Kolpern slav-
nostno odprli fotografsko 
razstavo Utrinki iz Indije. 

Odprtja razstave, ki skozi 
barvite fotografije različnih 
motivov Indije razkriva šte-
vilne lepote ene največjih 
držav na svetu, se je na raz-
očaranje prisotnih udeležilo 
le 11 obiskovalcev. Kljub 
temu jim je prvi sekretar 
Upadhyay namenil govor, v 
katerem je podrobno opisal 
bogastvo Indije, države z 
milijardo prebivalci: »Defi-

nirati Indijo ali opisati nje-
no raznolikost je kot bi gle-
dal več različnih televizij-
skih kanalov, ki poskušajo 
prikazati različne resnično-
sti. Nikjer drugje na svetu ni 
mogoče izkusiti takega sple-
ta kultur, ras, nacionalnosti, 
religij, barv, vtisov in zvokov 

kot v Indiji. To je dežela, kjer 
sobivata prihodnost in seda-
njost, tradicija in tehnologi-
ja, milijarda ljudi s 1600 na-
rečji in kulturami.« Poleg 
raznolikosti Indije skozi fo-
tografije so si utrinke Indije 
obiskovalci lahko v družbi 
prvega sekretarja ogledali 
tudi v filmu The making of 
Mahatma, filma indijsko-
-južnoafriške koprodukcije o 

zgodnjem življenju očeta so-
dobne Indije, Velike duše – 
Mahatme Karamchanda 
Gandhija, voditelja indijske-

ga osamosvojitvenega giba-
nja. Razstava Utrinki iz Indi-
je bo v banketni dvorani Kol-
pern na ogled od 3. aprila.

Utrinki iz Indije 
Prvi sekretar indijskega veleposlaništva Indije R. K. Upadhyay je v Kolpernu odprl fotografsko 
razstavo Utrinki iz Indije, ki bo na ogled do 3. aprila.

Prvi sekretar indijskega veleposlaništva R. K. Upadhyay je 
slikovito opisal pestrost Indije.

Raznolikost Indije v fotografijah bo na ogled do 3. aprila.

Urša Peternel

"Že kot deklica sem rada 
risala, sestavljala slike iz 
različnih kamenčkov, ka-
sneje pa oblikovala in 
ustvarjala iz različnih ma-
terialov. Ustvarjanje me 
sprošča, tu pustim, da me 

pot vodi v različne dimen-
zije, pri ustvarjanju živim!" 
pravi Tania Košir iz Plani-
ne pod Golico, ki je skupaj 
z možem Klemenom pri-
pravila razstavo unikatnih 
izdelkov v razstavnem salo-
nu DPD Svoboda na Slo-
venskem Javorniku. Med 

predmeti, ki nastajajo v 
njuni obrtni delavnici, so 
leseni izdelki, izdelki iz 
blaga, nakit, beneške ma-
ske, mozaiki, angelske sli-
ke ... Posebej sta ponosna, 
da sta za nekaj izdelkov do-
bila certifikat Rokodelstvo 
Art & Craft Slovenija (za 

lesene posode in krožnike, 
lesene uhane, lesene obe-
ske in narciso, kvačkane 
uhane in ročno tkano torbi-
co). Svoje unikatne izdelke 
prodajata prek spletne stra-
ni in v nekaterih trgovinah, 
na ogled na razstavi pa 
bodo do 26. marca.

Razstava Tanie in Klemena
Na Slovenskem Javorniku je na ogled razstava unikatnih izdelkov Tanie in Klemena Koširja.

Tania in Klemen Košir / Foto: Gorazd Kavčič Nekaj izdelkov ima certifikat Rokodelstvo Art & Craft Slovenija

Od Pavla Trčka smo se poslovili 4. februarja na Blejski 
Dobravi. Vsi smo umrljivi, in to nam daje pravico do žalo-
sti … je zapisal B. Gradišnik. Tudi mi smo žalostni, ker je 
odšel od nas dober prijatelj, član Fotografskega društva Je-
senice. Ostal bo v našem spominu kot zelo aktiven član, tih, 
skromnih besedi, ki je po upokojitvi našel veliko lepega v 
naravi in fotografiji. Njegovo bogato življenje, prepleteno s 
skrbjo za družino, poklicnim delom šoferja in raznovrstni-
mi hobiji je kljub vsemu prehitro ugasnilo.
Po končani osnovni šoli na Koroški Beli pred 65 leti se je v 
prostem času zapisal igralstvu. Veliko let je ostal zvest odr-
skim deskam pri DPD Svoboda France Mencinger Javor-
nik-Koroška Bela, ko je med prvimi igralci javorniškega 
odra zaoral ledino uprizarjanja iger. Ljubitelji gledališča se 
še danes radi spominjajo zaigranega lika očeta iz Finžgar-
jevega dela Razvalina življenja. Za odigrane vloge v kultur-
nem domu je prejel več priznanj, med njimi tudi bronasto 
in srebrno Linhartovo diplomo ter značko.  
Ob službi je vedno našel čas za kulturne dejavnosti. Po 
smrti soproge se je še bolj zagrizel v delo in se hkrati posve-
til obema hčerama, vnukom, ki so mu ohranjali smisel ži-
vljenja. Domačini z okolice Trebeža ga poznamo še kot 
poklicnega šoferja avtobusa, veliko let pa se je ukvarjal še z 
radioamaterstvom, kjer je postoril veliko koristnega. Tudi 
šport mu ni bil tuj, posebno pohodništvo in igranje nami-
znega tenisa in še kaj, kar mu je nudilo sprostitev po daljših 
vožnjah po Sloveniji in po tujini. V življenju so se mu pre-
pletali srečni in nesrečni dnevi, a nikoli ni obupal. Ob leto-
šnji kroni žalosti bolezenske izčrpanosti je večina pretekle-
ga življenja ostala kot spomin na srečnejše dni. 
Z upokojitvijo se je zapisal fotografiji. Že v mladosti si je 
kupil prvi fotoaparat, a tedaj ni razmišljal o razstavah, 
postal mu je le zvest prijatelj. Z vključitvijo v FDJ je veliko 
ustvarjal, za svoja dela pa zasluženo prejel naziv fotografa 
F1 FZ Slovenije. Trčkov fotografski opus je napolnjen s tre-
nutki s Karavank, Mežakle, Alp, bil je tudi zelo dober kro-
nist sveta okoli sebe. Čeprav je bil član društva le štirinajst 
let, je svoja dela pokazal na več kot desetih samostojnih 
razstavah. Tudi njegove diaprojekcije s predavanji so zaži-
vele po šolah, v društvih, domovih. Pisal je tudi pesmi, ver-
jetno jih je največ nastalo na planini, kjer je užival ob cve-
tju, živalih, v tišini. Z razstavo Gore v objektivu smo dou-
meli, kako rad je imel naše gore in pokrajino. Prisrčna 
hvala za vse aktivno delo v društvu, kjer se sicer ni nikoli 
potegoval za vidnejša mesta.
Ostal nam bo v spominu kot voznik sofotografov v tujino 
na prijateljska srečanja ter postavljanja razstav v Nagoldu, 
Hradec Kralovu, Trutnovu in Beljaku. Več let je tudi v 
upravni stavbi Acronija postavljal naše razstave.
S skromnostjo, a nesebično delavnostjo si je ustvaril večni 
spomin nase. Po njegovem odhodu ne bo lahko zapolniti 
praznine, ki jo je usoda zarezala med nas. Ohranili ga 
bomo v najlepšem spominu.

Za Fotografsko društvo Jesenice Marija Heberle Perat

IN MEMORIAM

Pavel Trček 
(1943–2015)

Člani Pihalnega orkestra Jesenice-Kranjska Gora so pred pe-
timi leti navezali stike z Mestno godbo na otoku   Pag na 
Hrvaškem. Razvili so se v širše sodelovanje ter izmenjavo 
koncertov obeh pihalnih zasedb. Korak naprej je bilo pove-
zovanje s skupino Sol, katere člani igrajo v omenjeni mestni 
godbi. Sodelovanje se letos nadaljuje s ponovnim obiskom 
Klape Sol na Jesenicah. V petek, 13. marca, ob ob 19.30 izve-
dla  samostojni koncert v dvorani Kina Železar. Poslušalce 
bodo spet razveseljevali z izborom dalmatinskih pesmi.

Klapa Sol spet na Jesenicah

Na ogled je bil indijski film o Mahatmi Gandhiju.

Danes, v petek, zvečer bo v kulturnem domu na Slovenskem 
Javorniku potekalo območno srečanje odraslih folklornih sku-
pin pod naslovom Ke ste deklič, da b' rajal fantič. "Na pregle-
dnem tradicionalnem srečanju se bo predstavilo sedem odra-
slih folklornih skupin z osmimi odrskimi postavitvami, ki de-
lujejo na območju občin Jesenice, Žirovnica, Kranjska Gora in 
Tržič," je povedala Petra Ravnihar, koordinatorka območne 
izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti (JSKD) 
Jesenice, ki srečanje prireja skupaj z območno izpostavo Tr-
žič. Srečanje bo strokovno spremljal Vasja Samec, s čimer 
bodo folklorniki dobili povratno informacijo o kakovosti nji-
hovega dela ter vsakoletnega kakovostnega napredka. 

Ke ste deklič, da b©  rajal fantič
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Matjaž Klemenc

Zadnjo soboto v februarju 
in prvo nedeljo v marcu so 
bile Jesenice glavno središče 
slovenskega namiznega 
tenisa. Čeprav je bila zadnjo 
februarsko soboto na spore-
du prva četrtfinalna hokej-
ska tekma INL med Jeseni-
cami in Slavijo, je bilo nami-
znoteniško državno prvens-
tvo zagotovo prvi dogodek v 
»železarskem« mestu. Jese-
niški namizni tenis, ki ima 
svoje začetke v letu 1938, je 
bil zadnjih nekaj let bolj v 
ozadju. Z namenom, da 
namizni tenis na Jesenicah 
spet zaživi, so v lanskem 
letu v klubu sestavili ženko 
ekipo, ki nastopa v 2. sloven-
ski ligi. Državno prvenstvo 
je samo še dodatna promo-
cija k dvigu tega zanimivega 
športa v Zgornjesavski doli-
ni. »Za prijavo organizacije 
za državno prvenstvo smo 
se odločili predvsem iz raz-
loga, da na Jesenicah naredi-
mo veliko reklamo za jeseni-
ški namiznoteniški klub, ki 
je spet zaživel. Poleg igralk, 
ki nastopajo v 2. namiznote-

niški ligi, je v klubu vedno 
več otrok, igra se rekreativna 
namiznoteniška liga. Najvi-
šji rang tekmovanja v Slove-
niji je gotovo dobra promo-
cija za namizni tenis na 
Jesenicah. Z obiskom v 
obeh dneh sem zelo zadovo-
ljna, saj so prišli ljubitelji 
namiznega tenisa iz cele 
Slovenije. Veliko sem sreča-
la tudi bivših igralcev, kar 
me še posebej veseli. Parket 
v dvorani je bil na novo 
položen prejšnjo jesen, tako 
da je odgovarjal temu nivoju 
tekmovanja. Lahko bi posta-
vili podlago taraflex, a to je 
pogojeno z velikimi stroški. 
Popolnoma se pa strinjam, 
da je svetloba v telovadnici 
absolutno preslaba. Tekmo 
so sodili mednarodni in 
nacionalni sodniki,« je pove-
dala glavna organizatorica 
državnega prvenstva Milana 
Krmelj, od lanskega januar-
ja tudi predsednica Namiz-
noteniškega kluba Jesenice. 
Z igranjem najboljšega slo-
venskega igralca namiznega 
tenisa Bojana Tokiča je imel 
turnir še dodatno težo. 
Bojan je igral spet po osmih 

letih in se na koncu veselil 
osmega naslova državnega 
prvaka. V finalu je s 4:2 – v 
nizih je zaostajal že z 0:2 – 
premagal žilavega nasprot-
nika Jana Žibrata. Tako 
Bojan kot Jan nastopata v 
nemški ligi. »Odigral sem 
korektno, a vseeno nisem 
igral najboljšega namiznega 
tenisa. Nerad kritiziram, a 
moram vseeno poudariti 
dve stvari. Imam težave z 
gležnjem, igralo pa se je na 

parketu, na katerem se nik-
jer več ne igra. Najboljša pa 
ni bila niti svetloba. Veseli 
me, da sem postal državni 
prvak. Žibrat in Jorgič igrata 
vse boljši namizni tenis,« je 
po osmem naslovu povedal 
Bojan Tokič. V ženski kon-
kurenci je naslov ubranila 
igralka ravenskega Fužinarja 
Manca Fajmut, ki je v finalu 
s 4:1 premagala mlado, 
nadarjeno 16-letno Tamaro 
Pavčnik iz Hrastnika. »Kljub 
velikemu pritisku sem tek-
movanje odigrala zelo dob-
ro. Vesela sem zmage – tako 
posamezno kot v dvojicah,« 
je svoje nastope ocenila 
Manca Fajmut. Nastopilo je 
tudi pet jeseniških igralk: 
Barbara Jančič, Tamara 
Pezič, Manca Kelih, Mojca 
Smolej in Anja Krmelj. Ni se 
jim uspelo uvrstiti v izločil-
ne boje, a najbolj pomem-
ben je podatek, da so Jeseni-
ce spet imele svoje tekmo-
valke na velikem tekmovan-
ju. Poglejmo si še zmagoval-
ce v dvojicah: moške dvojice: 
Uroš Slatinšek, Darko Jor-
gič; ženske dvojice: Manca 
Fajmut, Alex Galič; mešane 
dvojice: Gregor Zafoštnik, 
Zala Verovnik. Na tekmova-
nju je nastopilo 69 tekmo-
valcev, 33 tekmovalk, 34 
moških dvojic, 16 ženskih 
dvojic in 31 mešanih dvojic.

Boji na zeleni mizi
Jesenice so gostile najboljše slovenske igralce in igralke namiznega tenisa. Dvodnevno prvenstvo se 
je zaključilo z zmago Bojana Tokića in Mance Fajmut.

Dobitniki medalj

Finalni dvoboj med Bojanom Tokičem in Janom Žibratom

Matjaž Klemenc

Ko je že vse izgledalo, da 
so Jeseničani svojo zgodbo 
v prvem delu lige INL  zak-
ljučili z odliko, s štirimi 
zmagami, je prišlo sporoči-
lo, da se je Slavija pritožila 
na razplet tretje tekme, ki 
so jo izgubili po podaljšku. 
Pritožba jim je bila ugode-
na, a ji je sledila pritožba 
Jesenic. Do zaključka reda-
kcija dokončni razplet ni 
bil znan. A ne glede na to 
je nekaj gotovo: Jeseničani 
so si na ledu prislužili pol-
finale. 
Redni del so končali na tre-
tjem mestu, za tekmeca pa 
izbrali vevško Slavijo, ki se 
je v četrtfinale prebila iz 
skupine od 6. do 11. mesta. 
»Železarji« so bili na papir-
ju popolni favoriti. V 
domačih tekmah so slavili 
z 2:1 in 4:3, v gosteh s 5:2 
in 2:1. Posebej bi se osre-
dotočili na tretjo tekmo. 
Založani so trikrat vodili. 
Trmasti Jeseničani so se 
vedno uspeli vrniti. Na 3:3 
so izenačili slabo minuto 
pred koncem. V podaljšku 
so prek Aleša Remarja, na 
tekmi je zadel trikrat, prišli 
do pomembne zmage. 
Zdaj se lahko mirno vpra-
šamo, kaj bi bilo, če bi bil 

rezultat po treh tekmah le 
2:1 in ne 3:0. 
Zanimiv je podatek, da so se 
poleg Jesenic še Feldkirch, 
Zell am See in Lustenau v 
štirih tekmah uvrstili v polfi-
nale. »Naš poglavitni cilj je 
bil doseči štiri zmage. Slavija 
se je pokazala za čvrstega 
tekmeca. Igrali so disciplini-
rano v obrambi, z zelo malo 
napakami. Dobro sta branila 
oba zaloška vratarja, tako 
Sotlar kot Trelc, vendar nista 
bila najvišja ovira. Najvišja 
ovira za nas je bila naša neu-
činkovitost. V določenih 
situacijah preveč zakompli-
ciramo in premalo strelja-
mo. Zdaj imamo čas, da se v 
miru pripravimo za polfina-
le. Ne bomo se obremenje-
vali s tekmecem. Najbolj 
pomembno je, da bomo mi 
pravi. Preseneča me, da se je 
tako hitro poslovil Bregen-
zerwald, ki je za mene v 
prvem delu igral najlepši 
hokej. Ne vem, zakaj so v 
nadaljevanju tako popusti-
li,« je po tekmi v Zalogu 
povedal Luka Tošič, strelec 
drugega gola. Kot že rečeno, 
do zaključka redakcije še ni 
bil znan razplet pritožbe ozi-
roma nasprotne pritožbe. Če 
so Jeseničani v polfinalu 
INL, jim bo nasproti stala 
ekipa Feldkircha. 

Zaslužili polfinale
Hokejisti Jesenic so z odliko odigrali četrtfinale. 
Zaplet: pritožba Slavije po tretji tekmi in 
nasprotna pritožba Jesenic.

Trinajstica je bila za košarkarice ekipe Kranjska Gora-Jeseni-
ce srečna. V 13. kolu so tesno, z rezultatom 48:46, doma 
premagale Ježico. V naslednjem kolu, na gostovanju pri 
Krki, je bilo veliko slabše, saj so izgubile z rezultatom 84:60. 
Prejšnjo soboto bi morale igrati v Črnomlju. Črnomelj več 
ne nastopa, zato je bila tekma zabeležena v korist naših 
košarkaric z rezultatom 20:0. Na lestvici vodi Odeja s 26 
točkami, ekipa Kranjska Gora-Jesenice je četrta z 21 točka-
mi, a s tekmo manj.

Srečna trinajstica za košarkarice

V 16. kolu so jeseniški košarkarji gostovali pri ekipi Tolmina 
in doživeli še en poraz. V zadnjo četrtino so šli s prednostjo 
53:58, a kljub temu srečanje na koncu izgubili z rezultatom 
74:72. Bolje jim je šlo na gostovanju v Pivki, kjer so prekini-
li niz porazov. Jeseničani so bili boljši v vseh štirih četrtinah 
in dosegli zmago 66:87. Na vrhu lestvice 3. Lige zahod je 
Sežana s 34 točkami. Jeseničani so peti s 25 točkami.

Prekinjen niz porazov

V soboto, 21. marca, bo na Jesenicah potekal tradicionalni 8. 
Pomladni tek. Ob 10. uri bo start otroškega teka, uro kasne-
je pa start teka na 10 kilometrov. Pet minut po začetku glav-
ne tekaške prireditve bo še start rekreativnega netekmoval-
nega teka. Prijaviti se je možno po elektronski pošti na 
naslov zj.programi@siol.net ali po telefonu 051-685-240. 
Prijava je možna tudi na dan prireditve od 9.30 do 10.45 ure. 
Prijavnina za glavni tek, tek na 10 kilometrov, znaša deset 
evrov in vključuje bon za malico in pijačo ter majico. Start 
in cilj teka bosta na trgu na Stari Savi.

Osmi Pomladni tek

Odbojkarice Zgornje Gorenjske nadaljujejo z odličnimi igra-
mi. V 15. kolu so gostovale v Ljubljani pri ekipi Volleyball in 
zmagale s 3:0 (-28, -19, -10). Prejšnjo soboto so igrale derbi 
kola z ekipo iz Ankarana. Po prikazanem je bil derbi samo 
na papirju. Gorenjke so bile prepričljivo boljše in zmagale z 
maksimalnim rezultatom 3:0 (19, 16, 13). S tem so ekipo 
Ankaran Hrvatini ujele na vrhu lestvice. Obe ekipi imata po 
41 točk. Do konca rednega dela sta še dve koli. Gorenjke 
najprej gostujejo pri ekipi Calcit II, v zadnjem kolu pa gosti-
jo Triglav.

Dvakrat tri proti nič

Matjaž Klemenc

V Ljubljani je potekalo regij-
sko strelsko tekmovanje z 
zračnim orožjem z nekaj 
vidnimi uvrstitvami strelcev 
in strelk Triglav Javornik-Ko-
roška Bela. Poglejmo si nji-
hove uvrstitve po posamez-
nih kategorijah: cicibanke: 1. 
Anja Gračnar; cicibani: 1. 
Matevž Pogačnik, 3. Nik Lav-
tižar, 7. Lovro Klinar, ekipno 
so bili prvi; mlajše pionirke: 
7. Kaja Sodja; mlajši pionir-
ji: 1. Ernest Eman Babača, 3. 
Martin Ravnik Papič, 11. 
Matej Topič, ekipno so bili 
drugi; pionirji: 9. Luka 

Grčar, 19. Aljaž Plasin; kade-
tinje: 3. Sara Horvat; kadeti: 
1. Matevž Pivk; člani: 2. 
Anže Presterl, 4. Gašper 
Bernot; veteranke: 2. Stanka 
Bizjak, 7. Pavla Sedej, 8. 
Milka Plasin, ekipno so bile 
druge; veterani do 70 let: 3. 
Franci Rabič, 7. Petar Basa-
ra; veterani nad 70 let: 2. 
Pavel Jezeršek, 6. Slavko 
Rabič, 7. Janez Bohinc, eki-
pno so bili drugi; člani zrač-
na pištola: 11. Gašper Ber-
not, 21. Melvin Babača, 22. 
Anže Bernot, ekipno so bili 
šesti; veterani zračna pištola: 
2. Dušan Lavtar, 5. Petar 
Basara. 

Dobre uvrstitve

  

Pokličite nas!  
Pomagali vam bomo.

 

 

Ugodne menjave zaslonov na prenosnikih  
 

Poškodovani zasloni so v zadnjem času ena 
najpogostejših okvar prenosnih računalnikov. V 
našem servisu vam ekran lahko zamenjamo po 

sprejemljivih cenah. 
 

Ostala popravila 
Rešujemo tudi druge težave s prenosnimi 

računalniki: čiščenje procesorjev in ventilatorjev, 
popravila osnovnih plošč, menjava trdih diskov,  

presnemavanje podatkov, čiščenje računalniških virusov        
 

 

 
 

 
 

 
Cesta železarjev 7a, Jesenice, tel. (04) 58-36-444, www.3bm.si 
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Janko Rabič

Letošnja prireditev ob pode-
litvi priznanj športnikom in 
športnim delavcem 2. marca 
v dvorani gledališča Toneta 
Čufarja na Jesenicah v orga-
nizaciji Športne zveze Jese-
nice (ŠZJ) in v sodelovanju z 
regijsko pisarno Olimpijske-
ga komiteja Slovenije je spet 
izzvenela v slogu velikih 
olimpijskih vrlin in načel, ki 
jih morajo tekmovalci obvla-
dovati, da dosežejo svoj ma-
ksimum v športu. Obenem 
pa ostajajo veliki borci v 
športnih arenah, ko jim ne 
gre vse po načrtih. Takšna je 
bila zagotovo zbrana drušči-

na nekdanjih in sedanjih 
vrhunskih športnikov, dobi-
tnikov olimpijskih kolajn, 
trenerjev zaslužnih športnih 
delavcev in privržencev, ki 
imajo šport preprosto radi. 
ŠZJ je podelitev izkoristila 
za prikaz stanja sedanjih 
razmer športa v občini Jese-
nice. Kljub različnim teža-
vam je sekretar Zveze Brane 
Jeršin v uvodnem govoru 
povedal tudi kar precej opti-
mističnih besed. Najprej je 
priznanja Olimpijskega ko-
miteja Slovenije (OKS) 
odličnim gorenjskim špor-
tnikom za tekmovalne do-
sežke preteklega leta podelil 
podpredsednik OKS Iztok 

Čop, dobitnik štirih olimpij-
skih kolajn v veslanju. Naj-
višjega, olimpijsko plameni-
co, je prejela smučarska te-
kačica Vesna Fabjan za 
osvojeno bronasto kolajno 
na zimskih olimpijskih 
igrah v Sočiju.
Priznanja ŠZJ so najprej 
prejeli odlični mladi špor-
tniki, ki so kolajne in druge 
odlične uvrstitve dosegli na 
osnovnošolskih in srednje-
šolskih tekmovanjih ter na 
državnih prvenstvih v mlaj-
ših kategorijah. Šest poseb-
nih priznanj so namenili 
športnikom, ki so lani dose-
gli pomembne mednarodno 
odmevne rezultate. Prejeli 
so jih Anže Kopitar, Robert 
Sabolič, Sabahudin Kovače-
vič, Anja Klinar, Nika Pleč-
nik in Matija Muhar. Srebr-
no plaketo ŠZJ je za dolgole-
tno uspešno športno pot 
prejel Miha Brus. Ta prizna-
nja je podeljevala Alenka 
Dovžan, dobitnica bronaste 
olimpijske kolajne v Lilleha-
merju leta 1994, tokrat v 
vlogi podpredsednice Špor-
tne zveze Jesenice. V občini 
Jesenice so veseli novega 
mladega rodu športnikov. 
Med izredno nadarjenimi je 
tudi Matija Muhar, ki tek-
muje v metu kopja. Ima že 
zlato in srebrno kolajno s 
svetovnih mladinskih atlet-
skih prvenstev. Poleg pri-
znanja OKS je na prireditvi 
prejel še posebno nagrado 

Športne zveze Jesenice za 
mednarodne dosežke. "Ta-
kšne prireditve in priznanja 
me spomnijo na lepe trenut-
ke, ko sem osvajal kolajne," 
je povedal na prireditvi. "Se 
pa že veselim novih izzivov. 
Sezona se je začela odlično z 
novim državnim rekordom. 
Čakajo me nova evropska 
prvenstva, kjer spet pričaku-
jem visoke uvrstitve."
Več posameznikov in dru-
štev je prejelo priznanja za 
pomemben prispevek k ra-
zvoju športa v občini Jeseni-
ce. Za življenjsko delo ga je 
prejela športnica, vaditeljica 
in športna delavka Irena Lah. 

Plaketo župana Občine Jese-
nice je prejel Janez Štojs, ki 
je 23 let uspešno ter s pošte-
nim na transparentnim de-
lom vodil Športno zvezo Je-
senice, ki je v tem času posta-
la ena najbolj prepoznavnih 
v Sloveniji. Ob tej priložnosti 
so mu tudi podelili naziv ča-
stnega predsednika Zveze. 
"Takšna priznanja mi zago-
tovo veliko pomenijo, saj je 
to dokaz, da je nekdo opazil, 
da sem nekaj dobrega nare-
dil. Niso pa le moja, delim 
jih z vsemi tistimi, ki so z 
mano sodelovali. Samo eden 
pri skupnem delu v športu 
ne pomeni ničesar."

Zlate plakete Športne zveze 
Jesenice za več kot 30-letno 
delovanje v športu sta preje-
la Branko Aleš in Toni Če-
bulj ter ob svojih jubilejih 
Telesno-vzgojno društvo 
Partizan Jesenice in Balinar-
ski klub Jesenice.
Podelitev priznanj športni-
kom sta s plesno-glasbenim 
programom obogatila plesna 
skupina Osnovne šole Koro-
ška Bela pod vodstvom Mojce 
Svetina in ženski pevski zbor 
Carmen manet iz Kranja pod 
vodstvom Primoža Keršta-
nja. Za povezovanje priredi-
tve sta poskrbela Branka 
Smole in Aleksander Pozvek.

Priznanja odličnim športnikom
Šest posebnih priznanj so namenili športnikom, ki so lani dosegli pomembne mednarodno odmevne rezultate. Prejeli so jih: Anže Kopitar, Robert Sabolič, 
Sabahudin Kovačevič, Anja Klinar, Nika Plečnik in Matija Muhar. 

Prejemniki zlatih plaket Športne zveze Jesenice Toni 
Čebulj, Miloš Nikolič za Balinarski klub Jesenice, Leon 
Mesarič za TVD Partizan Jesenice in Branko Aleš 

Matija Muhar, eden 
najuspešnejših jeseniških 
športnikov mlade 
generacije, tekmuje v metu 
kopja. Ima že zlato in 
srebrno kolajno s svetovnih 
mladinskih atletskih 
prvenstev. 

Plaketo župana Občine Jesenice je prejel Janez Štojs, ki je 
23 let uspešno ter s poštenim in transparentnim delom 
vodil Športno zvezo Jesenice. 

Andraž Sodja

»V preteklosti se je marsikaj 
dogajalo, vendar to je v pre-
teklosti. Navijaška skupina 
Red Steelers Ultras je ob de-
setletnici delovanja spreme-
nila vodstvo, sedaj imamo 
namesto enega vodje vod-
stveni odbor, v katerem so-
delujemo trije, vsak s svojim 
znanjem in izkušnjami in 
svojimi zadolžitvami,« je 
povedal Jaka Drešček, ki 
skupaj z Markom Struno in 
Blažem Vogelnikom posta-
vlja novo prihodnost navija-
ške skupine. »Imamo od 30 
do 40 zvestih navijačev, ki 
se redno udeležujejo tekem. 
Smo lokalpatrioti, ki želimo 
s svojimi aktivnostmi poma-
gati jeseniškim športnikom 
in obiskovalcem Jesenic po-
kazati, da smo športno me-
sto. Zato smo tudi predlaga-
li, da bi podhod Podmežakla 
pobarvali s športnimi motivi 
in simboli športnih ekip, ki 
bi obiskovalcem že takoj po-

kazali, da so prišli v športno 
mesto,« povedo navijači, ki 
imajo veliko idej in želja, 
tako si želijo, da bi ob avto-
cesti našli prostor tudi za 
tablo, ki bi obveščala mimo-
idoče, da se peljejo proti me-
stu z bogato športno tradici-
jo. »Imamo vizijo za priho-
dnost, ki jo bomo skušali 
uresničiti, povezani smo s 
klubom, s katerim dobro so-

delujemo, pripravljamo na-
vijaške koreografije, rekvizi-
te, zastave, obnovili smo 
boben, predvsem pa s srcem 
in dušo iskreno navijamo. 
Šli smo tudi na tekme jese-
niških košarkarjev, obiskali 
bomo tekme Hokejskega 
društva mladi Jesenice, no-
gometašev, dvoranskega ho-
keja ... Želimo povezati vse 
športne navijače, ne le ho-

kejskih,« pojasnjujejo mladi 
navijači, ki vsako tekmo na 
tribunah dvorane Podmeža-
kla pustijo glasilke. »V pre-
teklosti se je marsikaj doga-
jalo, ampak s tem nimamo 
nič. Še sedaj se včasih najde 
kdo, ki povzroča težave in 
sploh ne sodi k nam, a na 
koncu krivda pade na vse in 
nas označijo za huligane, 
kar sploh ni res. Navijaške 
izpade celo poskušamo pre-
prečiti,« še dodajajo.
Vodje navijaške skupine 
pravijo, da so z upravo Ho-
kejsko-drsalnega društva Je-
senice v dobrih odnosih. 
»Pomagajo nam z vstopni-
cami, za drugo poskrbimo 
sami s prostovoljnimi pri-
spevki, s katerimi pokrijemo 
stroške prevoza,« pravi Jaka 
Drešček. »V politiko se ne 
mešamo, sprejmemo vsako-
gar, ki ima dobro grlo in 
zvesto srce. Ni važno, ali je 
Red Steeler ali ne, važno je, 
da smo enotni in da skupaj 
navijamo za Jesenice.«

Dobro grlo in zvesto srce
Navijaško skupino Red Steelers Ultras Jesenice so prevzeli mladi navijači, ki svoje podpore ne 
namenjajo le jeseniškim hokejistom, temveč tudi ostalim športnim kolektivom v občini.

Na tribune stopa nova generacija Red Steelersov.

Optika Mesec

Ljubljanska cesta 11
4260 Bled
T 08 205 77 97

Cesta maršala Tita 31
4270 Jesenice
T 04 583 26 63

www.optika-mesec.com
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Matjaž Klemenc

Kakšno je bilo vaše prvo sre-
čanje s plezalno steno?
"Vse se je začelo pri petih 
letih. Telovadnica s plezalno 
steno je v bližini mojega 
doma. V tistem času šport
no plezanje še ni bilo tako 
razvito. Na umetni steni so 
se preizkušali alpinisti. 
Sama sem vse to zelo rada 
gledala, zato sem prepričala 
očeta, da me vpiše med 
športne plezalce."

Verjetno je težko primerjati 
športno plezanje v tistem 
času in danes?
"Pogoji so se zelo spremeni
li. Takrat je bilo vse na rame
nih staršev, saj trenerjev ni 
bilo. Kakšno informacijo 
smo dobili od alpinistov."

Veliko let ste že v športnem 
plezanju. Gre panoga v pra-
vo smer?
"Športno plezanje gre v pra
vo smer, le bojim se, da 
bodo otroci preobremenje
ni. Podobno je tudi v drugih 
športih. Otroci začenjajo vse 
mlajši in pred seboj imajo 
vedno večje zahteve."
 
Katera leta so primerna, da 
se otrok začne ukvarjati s 
športnim plezanjem?
"Mi začnemo vpisovati pri 
petih letih. Prej osvojijo 
osnove, lažje jim je kasneje. 
Trenerji moramo vleči prave 
poteze. Učiti se morajo 
korak za korakom. Moje 
mnenje je, da se mora otrok 
do dvanajstega leta športno 
plezanje učiti skozi igro. 
Takrat pa naj bi se začeli 
tisti pravi treningi."
 
Najbrž imate primere, da se 
vam pridružijo otroci, ki se 

bojijo višine. Kako se spopa-
dete s takimi problemi?
"Take primere smo imeli. 
Najbolj mi je v spominu 
ostal fant, ki se je močno bal 
višine, zdaj pa je uspešen 
alpinist. Z otroki, ki se boji
jo višine, gremo postopoma 
višje in višje. Trenerji zelo 
dobro vemo, da če se otroku 
nekaj zameri, je najverjetne
je za nas izgubljen."
 
Do katerega leta ste se vi 
ukvarjali s športnim plezan-
jem? 
"Leta 2008 me je težja poš
kodba za pol leta oddaljila 
od stene in videla sem, da bi 
bil povratek pretežak, zato 
sem s športno kariero zak
ljučila. Dodatni razlog pre
nehanja je bila fakulteta."

V času, ko ste tekmovali, 
kateri uspeh bi postavili na 
prvo mesto?
"Na prvo mesto bi v ospred
je postavila dve stvari: na
slov državne prvakinje v hit

rostnem plezanju in naslov 
evropske prvakinje v Italiji v 
skupnem seštevku hitrost
nega, balvanskega in težav
nostnega plezanja."

Po zaključku kariere ste 
ostali v športnem plezanju 
kot trenerka.
"Že v času, ko sem tekmova
la, sem v odseku delala z naj
mlajšimi, tako da mi ni bila 
težka odločitev, da se poizku
sim kot trenerka in naprej 
prenesem svoje znanje."
 
Imate v odseku dovolj tre-
nerjev?
"V odseku imamo inštruk
torje in športne plezalce. 
Med seboj se dopolnjujemo 
in si pomagamo, saj obvez
nosti na fakultetah zahteva
jo svoje."

Velik plus je, ker imate ple-
zalno steno vseskozi na upo-
rabo.
"To nam res veliko pomeni, 
saj popoldne v tej telovadni

ci, kjer treniramo, ni drugih 
športnih aktivnosti. Tako je 
vsak dan štiri do pet ur stena 
zasedena."

Ste zadovoljni s številom 
članov?
"Glede tega se res nimamo 
kaj pritoževati, saj je vsako 
leto večje povpraševanje. 
Nobenega ne zavrnemo. 
Možnost dajemo vsem, ki bi 
želeli športno plezati, na 
njih pa je, da se odločijo, ali 
bodo ostali ali ne. Trenutno 
je v odseku okrog 80 članov, 
od tega jih tekmuje 20."

Pri vas se sezona začne z 
novim koledarskim letom. 
Kako bi ocenili sezono 
2014?
"Prav naša stena je bila prva 
v Sloveniji. Kasneje so po 
Sloveniji »zrasle« številne 
stene, višje, z večjimi naklo
ni. Glede na pogoje treninga 
v naši steni sem z rezultati 
naših tekmovalcev in tek
movalk v letu 2014 povsem 
zadovoljna. Pika na i bi bila 
še večja finančna sredstva, 
ki bi nam omogočila še kak
šno tekmo več v tujini, kjer 
so umetne stene res na nivo
ju. Ob boljših finančnih 
pogojih bi postavili še eno 
bočno steno v naši telovad
nici, s katero bi naredili 
korak naprej."

Vizija Športnega plezalnega 
odseka Jesenice?
"Rdeča nit še naprej ostaja 
delo z mladimi, z name
nom, da jim športno pleza
nje postane všeč in da čim 
dlje ostanejo v tej športni 
panogi. Žeimo si, da jih čim 
več pripeljemo do naziva 
športni plezalec, ki si ga pri
dobijo v Kranju z izpitom 
pri 16 letih."

Med oprimke že pri 
petih letih
Tjaša Kosič iz Jesenic je 26-letna trenerka v Športno-plezalnem odseku Jesenice.

Tjaša Kosič, trenerka v Športno plezalnem odseku Jesenice

Janko Rabič

Osnovna šola Prežihovega 
Voranca na Jesenicah je bila 
gostiteljica letošnje zaključ
ne prireditve v okviru progra
ma Vzgoja za nekajenje. Cilj 
programa je pridobiti mlade, 
da se bodo odločali za zdrav 
način življenja in da bodo 
sprejeli nekajenje kot vred
noto. Že 23 let ga izvaja Zve
za slovenskih društev za boj 
proti raku skupaj z Zavodom 
za šolstvo RS in slovenskimi 
osnovnimi šolami. Program 
je predvsem preventivno 
naravnan, rezultati pa so zelo 
spodbudni. Učenci na začet
ku šolskega leta podpišejo 
slovesno zaobljubo, da ne 
bodo prižgali prve cigarete, 
in odgovorijo na več vprašanj 
o pomenu zdravega življenj

skega sloga. Letos prvič so 
zaključno prireditev gostili 
na Jesenicah. Ravnatelj 
Osnovne šole Prežihovega 
Voranca Robert Kerštajn je v 
pozdravnih besedah izrazil 
zadovoljstvo, da gostijo to 
prireditev, ki bo zagotovo 
pomembno pripomogla k 
boljšemu zavedanju, kako 
škodljive so cigarete, alkohol, 
droge in druge substance. 
Spodbudne besede sta učen
cem namenili vodja progra
ma Zveze slovenskih društev 
za boj proti raku Fani Čeh in 
podžupanja občine Jesenice 
Vera Pintar. Učenci šole gos
titeljice so na temo nekajenja 
pripravili program. Zatem so 
izžrebali 90 osnovnošolcev 
iz vse Slovenije, ki se bodo 
maja odpeljali na nagradni 
izlet v Gardaland.

Učenci obljubili: 
NE cigaretam!

Učenci so na začetku šolskega leta podpisali 
slovesno zaobljubo, da ne bodo prižgali prve 
cigarete.

Učenci OŠ Prežihovega Voranca so pripravili zanimiv 
program na temo kajenja.

Janko Rabič

Na vpis v Vrtec Jesenice   za 
novo šolsko leto 2015/2016   
so se   vseh šestih enotah   
posebej skrbno pripravili z 
glavnim ciljem, da starši z 
otroki že ob prvem obisku 
spoznajo vse, kar bodo otroci 
imeli na voljo v treh progra
mih: dnevnem, poldnevnem 
in izmeničnem. Na dnevih 
odprtih vrat  3. in 4. marca 
so  si ogledali prostore in se 
seznanili s celotnim delom 
in aktivnostmi, ki potekajo v 
času, ko so otroci v vrtcu. Kot 
je povedala ravnateljica Vrtca 
Jesenice Zdenka Kovač, je 
bilo med starši veliko zani
manja za njihovo delo, pos
redovali so jim  vse želene 

informacije. V Enoti Angelce 
Ocepek na  Tavčarjevi 3a  na 
Plavžu so pripravili zanimivo 

razstavo starih predmetov, 
oblačil, knjig, fotografij in 
replik umetniških del doma

čih likovnih umetnikov. 
Vrtec Jesenice je vključen v 
program Etika in vrednote v 
vzgoji in izobraževanju in v 
okviru tega so pri pripravi 
tako otroci kot strokovni 
delavci spoznavali ter odkri
vali bogato kulturno dedišči
no. Otrokom je najbolj všeč 
tisti del razstave, ki prikazuje 
igrače, s kakršnimi so se 
igrali v vrtcu nekoč. Ugotovi
li so, da so prav tako zanimi
ve in ustvarjalne kot tiste, s 
kakršnimi se igrajo danes.
V  Enoti Angelce Ocepek na 
Tavčarjevi 21 na  Plavžu  so 
pripravili razstavo otroške 
ustvarjalnosti, v Enoti Cilke 
Zupančič na Koroški Beli 
pa razstavo Moj najljubši 
predmet.

Vse enote vrtca prijazno odprle vrata 

V vrtcu so odkrivali kulturno dediščino, otrokom pa je 
najbolj všeč tisti del razstave, ki prikazuje igrače, s 
kakršnimi so se igrali v vrtcu nekoč. / Foto: Gorazd Kavčič
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FIRENCE IN TOSKANA
Odhod: petek, 11. aprila 2015, iz Kranja
Trajanje potovanja: 2 dni
1. dan: Vožnja z udobnim avtobusom do Firenc, ogled znamenitosti  mesta, 
v katerem so ustvarjali Dante Alighieri, Leonardo Da Vinci in Michelangelo, 
nastanitev v hotelu v Montecatiniju, večerja in prenočevanje.
2. dan: Po zajtrku se bomo odpeljali  v Sieno in si ogledali mestne zanimivos-
ti: stolnico, krstilnico, trg Piazza del Campo. Nato se bomo odpravili v čudovi-
to srednjeveško mestece San Giminiano in si ga ogledali. Za konec se bomo 
odpeljali še do ene izmed vinskih kleti, kjer nam bodo pripravili prigrizek in 
degustacijo svojih vin. Predviden prihod v Kranj je okoli 24. ure.

Redna cena potovanja je 169 EUR. 
Če se na potovanje prijavite pod šifro  
Gorenjski glas, je cena le 135 EUR.
V ceno je vključeno: prevoz s sodobnim turističnim avtobusom po progra-
mu,  1 polpenzion (večerja, zajtrk) v hotelu 3* v dvoposteljnih sobah, cestne 
pristojbine in parkirnine, vodenje in organizacija potovanja, DDV.

Število prostih mest za ta lep in zanimiv izlet naročnikov je omejeno,  
zato priporočamo, da s prijavo pohitite. 

Prijave in informacije: 
Kompas Kranj, Slovenski trg 6, tel.: 04/201 42 61 in 
Kompas Škofja Loka, Kapucinski trg 8, tel.: 04/511 17 70

Organizator izleta:

POHITITE S PRIJAVAMI

IZLET //   11.  in 12.  april 2015
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Pia Kokelj

Leta 2012 sta se s prijateljem 
Arnetom Jegličem odpravila 
na enomesečno alpinistično 
odpravo na Aljasko, natanč-
neje v Narodni park Denali, 
kjer leži najvišji vrh Severne 
Amerike (6194 n. m.). Za 
vas je bilo to prvo daljše poto-
vanje, zakaj sta se odločila za 
tako zahteven cilj?
"Arne si je to želel že nekaj 
časa, zato ob njegovem po-
vabilu nisem ostal ravnodu-
šen. Tudi mene je mikala 
daljša odprava v visoke hri-
be, a še nikoli ni bilo prave 
priložnosti. Takrat je bil rav-
no pravi čas, da to izpeljem."

Temperature spomladi na 
Aljaski lahko dosežejo tudi 
do –40 °C. Kako sta se doma 
pripravljala na Aljasko, kjer 
razmere niso primerljive z 
našimi?
"Naredila sva veliko vzpo-
nov v slabih in tudi dobrih 
razmerah, veliko sreče pa 
sva imela z nizkimi tempe-
raturami. Veliko sva bila v 
Julijskih in Kamniških Al-
pah, na Vršiču, tri dni na 
Triglavu, sam pa sem bil v 
Franciji na taboru."
 
Na 80 kilometrov dolgem 
ledeniku sta preživela 25 
dni. Kakšen je bil prvotni 
načrt odprave? 
"Cassinov raz v južni steni 
Denalija. Legendarna smer, 
ki so jo prvi preplezali itali-
janski plezalci. Nameravala 
sva jo preplezati v lahkem in 
hitrem slogu v enem zama-
hu, a je bila ravno v tistem 
času huda zima. Temperatu-
ra nad 4000 metrov je bila 

stalno okoli –45 °C, vmes je 
zapadlo tudi meter novega 
snega, zato sva se odločila za 
nižje cilje. Že drugi teden je 
Arne zbolel za pljučnico, 
proti koncu pa sem jaz v ko-
leno dobil velik kos ledu, 
zato je on nekaj smeri pre-
plezal s kolegi iz baze."
 
Uspelo vama je priplezati 
nekje do višine 4000 me-
trov. Kakšne so bile psihične 
priprave in česa vas je bilo 
najbolj strah? 
"Sam se psihično nisem do-
volj pripravil, kar predstavlja 
velik del tovrstne odprave, saj 
si ne moreš zamisliti takšnih 
razmer. Na koncu sva se že 
tako prilagodila, da smo bili 
pri –8 °C v kratkih majicah 
(smeh). Glede višine ni takih 
težav, saj je zaradi vrtenja Ze-
mlje nižji zračni pritisk, zato 

imaš občutek, kot da je vse 
8000 metrov višje. Doma 
me presenetljivo sploh ni 
bilo strah, ko pa sem bil en-
krat z vseh strani obdan z 
mogočnimi ledeniki, me je 
pa v srcu kar stisnilo."
 
Leta 2013 pa ste se z malo 
večjo ekipo za pet tednov od-
pravili v znani kalifornijski 
park Yosemite, ki je tako 
med plezalci kot tudi drugi-
mi obiskovalci izredno pri-
ljubljena destinacija. Letno 
ta park obišče kar štiri mili-
jone ljudi. 
"Da, to je bila čisto drugačna 
izkušnja. Ni se nam bilo tre-
ba ozirati na vreme, saj je 
bilo prijetno, dežja smo 
imeli izredno malo. Potovali 
smo, spoznali veliko ljudi, 
praznovali rojstni dan itd. 
To sem vzeli bolj »na izi«, 

kot sproščeno plezalno izku-
šnjo, Aljaska pa je bila res 
zahtevna izkušnja. V Yo-
semitih smo par dni plezali 
in imeli dan počitka, na 
Aljaski pa sva tri dni plezala 
in nato nekaj dni počivala."

Glavni cilj odprave je bil 
osvojiti gibanje v granitu in 
preplezati katero od velikih 
sten nad Yosemitsko dolino. 
Vam je tokrat uspelo uresni-
čiti zastavljene cilje?
"Da, mislim, da smo bili 
uspešni. Preplezali smo 29 
smeri, od tega so bili trije ple-
zalci prvič na daljši odpravi. 
Novo za nas je bilo tehnično 
plezanje, s katerim pa tudi ni-
smo imeli preveč težav."

Kako je z varnostjo na ta-
kšnih odpravah?
"V Yosemitih smo lahko 
imeli mobitele, tako da s 
tem ni bilo težav, na Aljaski 
pa zaradi teže nisva imela 
nobenih oddajnikov oziro-
ma telefonov. Pred odho-
dom nekomu v bazi sporo-
čiš, kam se odpravljaš, in 
poveš približen datum pri-
hoda. Če te kakšen dan po 
tem še vedno ni, sprožijo 
iskalno akcijo."
  
Vas tudi v tem letu čaka ka-
kšna zanimiva alpinistična 
odprava?
"Ja, konec aprila gremo s še-
stimi prijatelji plezat v Kolo-
rado. Najprej se bomo pov-
zpeli na puščavske stolpe, 
potem pa še na nekaj drugih 
ciljev v bližini. Podobno bo 
odpravi v Yosemite, le da 
bomo tukaj potovali z naje-
tim avtom in imeli možnost 
tudi bolj turističnih ogledov."

Na ledeni Aljaski in  
v topli Kaliforniji
Matic Košir je 25-letni plezalec, član Alpinističnega odseka Jesenice, ki je v svoji karieri že izkusil 
ledene temperature Aljaske in spektakularne granitne pečine naravnega parka Yosemite v Kaliforniji. 
Dela kot reševalec na smučišču, s plezanjem pa je začel ukvarjati v tretjem razredu, ko je uspel 
premagati strah pred višino. Danes je za njim že veliko preplezanih visokih vrhov, najbolj pa si želi še 
enkrat ponoviti odpravo v aljaška gorovja. 

Matic s prijateljem Arnejem Jegličem na odpravi na AljaskiPlezalna izkušnja v Kaliforniji

Matic dela kot reševalec na smučišču v Podkorenu.

Urša Peternel

"Po starem ljudskem izroči-
lu se na god svetnika Gre-
gorja ženijo ptički. Po večini 
so si že izbrali gnezdilna 
mesta in hitijo z gradnjo svo-
jih gnezd. Največkrat si ga 
postavijo na skrito, težko do-
stopno mesto. Lahko v kro-
šnje dreves, grmovja, dreve-
sna dupla starejših dreves, 
skalne špranje in še kje. Ker 
je starih dreves v gozdovih 
vse manj, lahko pticam po-
magamo pri iskanju primer-
nih gnezdilnih mest z na-
meščanjem gnezdilnic," pra-

vi Aljoša Žnidar iz Projekta 
Natura, ki danes, v petek, 13. 
marca, pripravlja Gregorjev 
pohod v sotesko Vintgar. Za-
četek pohoda bo ob 16.30 
izpred gasilskega doma na 
Blejski Dobravi. "Izlet bo tra-
jal največ dve uri in je prime-
ren tako za otroke, družine 
kot ostale ljubitelje gibanja v 
naravi. Ob poti je namešče-
nih tudi nekaj gnezdilnic, 
kjer vsako leto gnezdijo raz-
lične vrste ptic. Več informa-
cij o pohodu si lahko prebe-
rete na spletni strani www.
projektnatura.si," je povedal 
Aljoša Žnidar.

Gregorjev pohod
Danes, v petek, popoldne bo potekal Gregorjev 
pohod v sotesko Vintgar. Udeleženci bodo ob 
poti pokukali v gnezdilnice, kjer vsako leto 
gnezdijo različne vrste ptic.

Na Gregorjevo se ženijo ptički. / Foto: Aljoša Žnidar

Občina Jesenice je tudi letos 
organizirala akcijo steriliza-
cij oz. kastracij prostožive-
čih mačk, ki je potekala od 
23. do 27. februarja 2015 na 
območju občine. S temi ak-
cijami skuša Občina Jeseni-
ce uravnavati naraščanje šte-
vila zapuščenih živali.
V akciji so bili občani pozva-
ni, da sporočijo lokacije, kjer 
se zadržujejo zapuščene ži-
vali. Na osmih lokacijah v 
občini je bilo pobranih 14 
mačk in mačjih samcev. Naj-
več mačk je bilo pobranih v 
krajevni skupnosti Plavž. Ve-
čina živali je bila po posegu 
sterilizacije oz. kastracije ter 
nekajdnevnem okrevanju vr-
njena nazaj v njihovo doteda-
nje bivalno okolje. V enem 
primeru pa se okoliški prebi-
valci niso strinjali s ponovno 
vrnitvijo mačk, zato so bile 
tri živali nameščene v pose-
bej za ta namen postavljeno 
hišico na Spodnjem Plavžu, 
v bližini nekdanje separacije, 
ki jo je Občina Jesenice po-
stavila v sodelovanju z Zave-
tiščem Perun v lanskem sep-
tembru.
Problem, s katerim se sreču-
jemo v občini, je hranjenje 
brezdomnih mačk. 19. člen 
Odloka o javnem redu in 
miru v Občini Jesenice dolo-
ča, da je na vseh javnih povr-
šinah prepovedano odlagati 
hrano oziroma hraniti pro-
stoživeče ali zapuščene živa-
li (golobe, mačke, pse ¼ ).  V 
zvezi s hranjenjem je v naši 

občini prišlo že večkrat do 
problemov z vidika higiene 
zaradi puščanja hrane na 
različnih mestih – pločni-
kih, hodnikih, parkiriščih, 
otroških igriščih ..., pri če-
mer želimo izpostaviti, da 
prepoved hranjenja živali ne 
velja na zasebnih površinah. 
Ljudje, ki hranijo brezdo-
mne mačke, ponavadi 
pozab ljajo, da se z rednim 
hranjenjem mačk in tudi 
drugih prostoživečih živali 
ustvarijo idealni pogoji za 
njihovo razmnoževanje. Le 
nekaj posameznikov je pri-
pravljeno tudi kasneje po-
skrbeti za brezdomne mač-
ke v smislu sterilizacije, ka-
stracije ali bolezni, saj pona-
vadi, razen hrane, ne zmo-
rejo drugih stroškov, kajti 
potrebno se je zavedati, da 
ljubezen do živali prinaša 
tudi odgovornosti. 
Prav zaradi reševanja proble-
matike hranjenja prostožive-
čih mačk je bila na Spo-
dnjem Plavžu, v dogovoru s 
posameznimi člani društev 
oz. aktivistov za varovanje ži-
vali, postavljena hišica, kjer 
so nameščene sterilizirane 
in kastrirane zapuščene 
mačke. Zato obveščamo vse 
ljubitelje in aktiviste prosto-
živečih mačk, da imajo mo-
žnost hranjenja le-teh na tej 
lokaciji. Tako lahko skupaj 
poskrbimo za sobivanje ljudi 
in prostoživečih mačk.

Občina Jesenice, 
Oddelek za gospodarstvo

Pomoč prostoživečim 
mačkam 
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Urša Peternel

"Bombardiranje je bilo za 
Jesenice zagotovo najbolj 
tragičen dogodek druge sve-
tovne vojne, ki je močno 
zaznamoval mesto. Jesenice 
so po tistem popolnoma 
spremenile svojo podobo in 
luknje v urbanistični uredit-
vi zevajo še danes," je ob 
sedemdeseti obletnici bom-
bardiranja Jesenic, ki smo jo 
obeležili 1. marca, dejal 
Tone Konobelj, upokojeni 
muzejski dokumentalist, ki 
je dogodke izpred sedmih 
desetletij podrobno opisal 
tudi v prispevku v Jeseniš-
kem zborniku 2004. Jeseni-
ce so bile z veliko železniško 
postajo eno najpomembnej-
ših prometnih križišč, prek 
katerega se je umikajoča se 
nemška vojska vračala nazaj 
v Nemčijo. In prav železniš-
ki tiri, mostovi in postajna 
poslopja so bili pogost cilj 
zračnih napadov zavezni-
kov. A ker so zavezniški 
bombniki leteli zelo visoko, 
na višini med tri tisoč in šti-
ri tisoč metri, so bili izredno 
nenatančni in so povzročili 
veliko škode na civilnih 
objektih in tudi veliko žrtev 
med nedolžnim civilnim 
prebivalstvom. In tudi na 
Jesenicah je bilo tako ... 
Spomine na tisti čas ohran-
jajo tudi nekateri Jeseničani, 
ki so – takrat so bili še otroci 
– preživeli bombardiranje. 
Med njimi je Boris Čebulj, 
eden od znanih štirih bratov 
Čebulj z Jesenic, eden prvih 
jeseniških hokejistov in kas-
neje hokejski sodnik, ki bo 
letos dopolnil 85 let. Takole 
je pripovedoval: »Prvega 
marca 1945 sva z bratom 
smučala v Planici. Popoldne 

sva se z vlakom vračala in 
vlak je ustavil že pri kurilni-
ci, kjer sva izvedela, da so 
Jesenice bombardirane. 
Midva sva v Planici slišala 
bobnenje, a sva mislila, da 
bombardirajo Celovec ... 
Tekla sva domov, živeli smo 
na Prešernovi cesti v Steg-
narjevi hiši. Jesenice so bile 

razbite in ko sva pritekla 
domov, so bili k sreči vsi 
živi, le oče je v nekaj urah 
povsem osivel,« se spominja 
Čebulj. Kot je povedal, je 
okrog Stegnarjeve hiše pad-
lo veliko bomb in mamo je 
ob bombardiranju vrglo ob 
steno, mlajšega brata pa je 
pritisk vrgel ob tla, v glavo 
pa ga je zadel kamen. Kot se 
spominja sogovornik, je v 
okolici hiše padlo vsaj deset 
bomb, nastali so velikanski 
kraterji, bližnjo Šutarjevo 
hišo, kjer so imeli skladišče 
kož, pa je zadel »ful treffer« 
in jo je povsem porušilo. 
»Gorelo je celo noč in širil 
se je strašen vonj po zažga-
nih kožah ...« Tudi stanova-
nje Čebuljevih je bilo moč-
no poškodovano, tako da so 
prvo noč vsi spali kar v kuhi-
nji, kjer so zazevale velikan-
ska razpoke. »Naslednji 
dan, ko smo šli po Jeseni-
cah, pogledat, kako je s staro 
mamo, ki je živela za gimna-
zijo, pa je sledil še hujši šok. 
Tiste poti ne bom nikoli 
pozabil. Na Titovi od gimna-
zije so rasli divji kostanji in 
po njih je viselo vse, od obla-

čil do človeških organov ... 
tega se najbolj spomnim.« 
Kot pravi Čebulj, je bilo naj-
huje pri sedanji železniški 
postaji, kjer so bili železniš-
ki bloki; tam je bilo tudi naj-
več mrtvih. 
Koliko žrtev je bilo, sicer ni 
točno znano, piše Tone 
Konobelj, po različnih virih 
jih je bilo med 107 in 127, a 
je bilo število zagotovo večje, 
med žrtvami je bilo namreč 
tudi veliko nemških voja-
kov, ki so jih Nemci odpelja-
li in pokopali na kranjskem 
pokopališču. Na seznamu, 
objavljenem v Jeseniškem 
zborniku 2004, je poimen-
sko omenjenih 84 žrtev 
bombardiranja, ki so bile 
doma z Jesenic, in 39 žrtev 
iz drugih krajev.
Jesenice so se znašle v ruše-
vinah, močneje poškodova-
nih ali porušenih je bilo 
okrog štirideset hiš, lažje pa 
okrog 150. Veliko je bilo uni-
čenih poti, cest ... Kot se spo-
minja Boris Čebulj, je takoj 
stekla akcija odstranjevanja 
ruševin: »Vsi smo redno 
hodili na udarniške akcije, 
pomagali smo celo otroci, ki 
smo čistili opeko. Tisto leto 
je bilo čudno, a ko je prišel 
mir, smo hitro pozabili na te 
dogodke, samo da je bilo voj-
ne konec.«
Kot je dejal Tone Konobelj, 
je 70. obletnica bombardira-
nja lahko priložnost za raz-
mislek o tem, da bi žrtvam 
postavili spominsko obele-
žje, na katerem bi bila nave-
dena imena vseh, ki so izgu-
bili življenje. »Vse žrtve si 
zaslužijo spomin in več kot 
primeren prostor bi bil v 
Centru 2, kjer je danes 
namesto podrtih hiš park,« 
je dejal Konobelj. 

Sedemdeset let od 
bombardiranja Jesenic
Prvega marca leta 1945 so zavezniška letala začela bombardirati železniško postajo, od koder so se 
nemški vojaki vračali nazaj v Nemčijo. A številne bombe so zgrešile cilj in povsem razdejale mesto ...

Boris Čebulj, eden prvih 
jeseniških hokejistov in 
kasnejši hokejski sodnik, je 
imel v času bombardiranja 
Jesenic petnajst let. 
Spomini so tudi po sedmih 
desetletjih še živi ...

Jesenice, porušene v bombnem napadu 1. marca 1945, na izvirni fotografiji iz fototeke Gornjesavskega muzeja Jesenice, 
kjer hranijo okrog trideset fotografij posledic bombardiranja.

»Ob 13. uri in petnajst minut so zatulile sirene, 
da je nevarnost letalskega napada minila. Tisti, 
ki so sedeli v restavraciji, so brezskrbno ostali 
pri kosilu. Toda samo nekaj minut zatem so po 
dolini z vzhoda priletele tri eskadrile trinajstih 
bombnikov in začeli so spuščati bombe. Odvrgli 
so 150 bomb, težkih po 250 kilogramov ... Ko so 
ljudje v zraku zagledali srebrne pike, ki so 
padale nad mesto, je bilo že prepozno. Bombe 
so zadevale cilje tako hitro, da ljudje niso imeli 
časa za umik v zaklonišča ...« (Tone Konobelj, 
Jeseniški zbornik 2004)

DO NOVIH OČAL Z 
NAROČILNICO VSEH 

OKULISTOV 
V SLOVENIJI LAHKO TUDI 

BREZ DOPLAČILA!
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Dijaki Srednje šole Jesenice v sklopu praktičnega pouka in 
prostovoljnega dela večkrat obiščejo Dom upokojencev dr. 
Franceta Bergelja Jesenice in Ljudsko univerzo Jesenice, kjer 
merijo krvni tlak in krvni sladkor. "Na ta način se dijaki vklju-
čujejo v promocijo zdravega življenjskega sloga in hkrati 
izpopolnjujejo svoje znanje in veščine v okviru izobraževa-
nja v zdravstveni negi. Dijaki radi sodelujejo pri teh dogod-
kih in s tem krepijo medgeneracijsko sodelovanje. Starejši 
pa radi povedo, da je druženje z mladimi prijetno, saj prine-
sejo vedrino in igrivost, starejši pa prenašajo življenjsko 
modrost na mlajšo generacijo," je povedala ravnateljica šole 
Andreja Vehar Jerman.

Prostovoljno delo dijakov

Dijaki so merili krvni tlak in krvni sladkor stanovalcem 
jeseniškega doma starostnikov. / Foto: Gorazd Kavčič
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Urša Peternel

Na Razvojni agenciji Zgor-
nje Gorenjske (RAGOR) so v 
sodelovanju z Občino Jeseni-
ce tudi letos začeli projekt 
Devejmo po starem. "S pro-
jektom bi radi omogočili lo-
kalnim kmetom, da ponovno 
začnejo kmetovati po tradici-
onalnih načinih, prilagoje-
nih posebnostim njihovega 
okolja. Cilj projekta je prido-
bitev izvajalcev, ki bodo iz-
brana dela opravili na tradici-
onalen način, s čimer bo 
ohranjena kulturna krajina 
ter predano znanje izvedbe 
teh del mlajšim. Izvajalcem 
del bomo omogočili finanč-

no pomoč za izvedbo tradici-
onalnih del," je povedala 
Nina Kobal z RAGOR-ja. Le-
tos bodo obravnavali tradici-
onalni opravili postavitev le-
senih korit (izdelava in po-
stavitev lesenega korita na 
planini oziroma pašniku) ter 
obsekovanje plemenitih li-
stavcev (izdelanih vsaj petde-
set vejnikov). "Vse zaintere-
sirane za sodelovanje poziva-
mo, da nam pošljejo prijave 
na elektronski naslov nina.
kobal@ragor.si ali nas pokli-
čejo na telefonsko številko 
04 581 34 16. V primeru ve-
čjega števila prijav bo o izbiri 
izvajalcev odločala komisija," 
je povedala Nina Kobal.

Sredstva za izvedbo 
tradicionalnih del
RAGOR v sklopu projekta Devejmo po starem k 
sodelovanju vabi izvajalce za izdelavo lesenih 
korit in vejnikov.

Snemalna ekipa oddaje Ne se hecat' RTV SLO je Jeseni-
čanu Petru pomagala pri organizaciji presenečenja za 
njegovo ženo Majo ob njuni deseti obletnici poroke. Na 
Trgu Toneta Čufarja se je tako prejšnji petek skupaj s 
snemalno ekipo pojavila glasbena skupina Čuki in prese-
netila Majo, ki si ni predstavljala, da bo posebej zanjo na 
Čufarjevem trgu igrala ena njenih najljubših glasbenih 
skupin. Presenečenje je tako uspelo, Peter pa je svoji 
ženi podaril enkratno in zagotovo nepozabno darilo. Po-
snetek dogodka bo na ogled v oddaji Ne se hecat' jutri, 
v soboto, 14. marca, ob 20. uri na televizijskem progra-
mu TV SLO 1.

Ne se hecat'
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OKNO V SVET

Prednost našega kabelska priključka je brezplačna instalacija v 
stanovanju, novi televizijski sprejemniki ne potrebujejo zuna-
njih vmesnikov in naprav ter dvojnih daljinskih upravljalnikov, 
za starejše televizijske sprejemnike zunanji digitalni spreje-
mnik po ugodni ceni, za osnovno ceno priklop do treh televi-
zijskih sprejemnikov, hiter servis in odprava napak ter podpora 
pri nastavitvah televizijskih sprejemnikov in mrežnih naprav.www.telesat.siwww.telesat.siwww.telesat.si

TELESAT, d.o.o., JESENICE,  
operater kabelskih komunikacijskih sistemov
Cesta talcev 20, 4270 Jesenice, 
Tel. 04 5865 250, 04 5865 251
E-pošta: info@telesat.si

CENE SO OSTALE NESPREMENJENE  

AKCIJA ZA NAROČNIKE  
Z ANALOGNIM PAKETOM PROGRAMOV:
do konca leta 2015 dobite brezplačno v uporabo zunanji  
digitalni sprejemnik

INTERNET
V svetovni splet vstopate še enkrat hitreje kot doslej, vse vrednosti po  
obstoječih pogodbah so povečane za faktor 2.

TELESAT JESENICE –  
okNo v SvET Iz vAšEgA STANovANJA:
Digitalni televizijski programi v programskih paketih:
 106 programov v začetnem paketu 
  126 programov v osnovnem paketu
  157 programov v razširjenem paketu
  HBO paket – filmi
  PINK paket
  Balkan+ paket – brezplačen 
  internetne povezave s hitrostmi prenosa do 100 Mbit/sek
  trojčki s hitrostmi prenosa podatkov do 40 Mbit/sek
  IP fiksni telefonski priključki z brezplačnimi klici v omrežje DETEL

 

Razvajale so se v mestu
V sklopu akcije Razvajaj se v mestu so ob 
osmem marcu na Jesenicah pripravili več 
zanimivih dogodkov.

Dragi, skuhaj mi kavo! se je imenovala akcija Projekta Natura 
na tržnici na Stari Savi, kjer so moški ženskam kuhali kavo 
tako, da so s tandemskim kolesom generirali elektriko. 

V dvorani Osnovne šole Toneta Čufarja Jesenice je potekal 
zabavno-plesni večer s presenečenji za ženske. 

V prostorih Mladinskega centra Jesenice je potekala 
delavnica akrojoge, ki sta jo vodila Sanja Despotović in Rok 
Lausegger. / Foto: Pia Kokelj
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Geslo je: IZBA GOSTILNICA IN PICERIJA. Sponzor križanke je 
GOSTILNICA IN PICERIJA IZBA na Trgu Toneta Čufarja 3 na 
Jesenicah. Hrano lahko naročite po telefonu in vam jo dosta-
vijo, telefon 08 382 39 76. Za reševalce so namenili tri nagrade: 
1. zapitek v višini 20 evrov: Lara Božič, Jesenice, 2. zapitek v 
višini 20 evrov: Nataša Kern, Kranj in 3. zapitek v višini 10 
evrov: Marija Burja, Bled. Izžrebanci nagrade koristijo v lokalu. 

Nagrajenci križanke iz prejšnje številke

Sponzor križanke je SVET ŠPORTA, Jurij Svetina, s. p., Prosvetna cesta 6a (Koroška Bela). www.svet-sporta.com . 
Prodaja in servis koles, 04 5806 641, 070 608 834. Za naše reševalce so pripravili nagrade: 1. plašč in zračnica 18,  
2. servis kolesa 18, 3. servis kolesa 9 in 4. kolesarski bidon PRO 8. Vabljeni, oglejte si tudi kolesa na električni pogon.

Jelka Koselj

Ananasova obrnjena torta 
(za 12 kosov)

Potrebujemo za nadev: 8 
rezin ananasa (iz konzerve 
ali svežih), 8 svežih ali kandi-
ranih češenj, 2 žlički jedilne-
ga škroba in 3 dl ananasove-
ga soka ali kompota. Za testo 
pa: 8 dag zmehčanega mas-
la, 16 dag sladkorja, 1 limo-
nin sladkor, ščepec soli, pol 
žličke mletega ali svežega 
ingverja, 2 jajci, 18 dag bele 
moke in 3 žličke pecilnega 
praška. 
Priprava: Če imamo svež 
ananas, ga olupimo, prere-
žemo, narežemo na rezine 
in srednji stržen izrežemo. 
Potrebujemo tortni model 
premera 24 cm, kjer se 
stranski del lahko odpne. Na 
dno položimo papir za peko, 
stranski obod pa premaže-
mo z maslom. Na dno polo-
žimo razpolovljene ananaso-

ve rezine. Če so iz konzerve, 
jih odcedimo, vodo-kompot 
pa shranimo. V sredino 
rezin damo češnjo. Jedilni 
škrob zmešamo z malo ana-
nasovega soka. Ostali sok 
zavremo in vanj zakuhamo 
škrob. (Če škroba nimamo, 
lahko zakuhamo vaniljev 
puding). Puding vlijemo po 
ananasu v modelu. Za testo 
zmešamo v skledi maslo, 
sladkorja, sol in dišavi. 

Dodamo še jajci in vse pena-
sto zmešamo. Nato vmeša-
mo še moko s pecilnim pra-
škom. Testo enakomerno 
porazdelimo čez ananasove 
rezine. Torto pečemo pri 
180 stopinjah C približno 1 
uro. Torto ohlajamo 10 
minut, nato jo zvrnemo iz 
modela, odstranimo dno 
modela in papir. Torto ponu-
dimo hladno. Lahko jo še 
okrasimo s sladko smetano. 

Ananasovo-malinova 
kremna kupa

Za 4 osebe potrebujemo: 8 
dag mlečne čokolade, 8 dag 
bele čokolade, 2 vaniljeva 
sladkorja, 1 žličko mletega 
cimeta, 2 dl sladke smetane, 
25 dag puste skute, četrt do 
pol svežega ananasa in 20 
dag malin.
Priprava: Čokoladi damo v 
vročo vodno kopel, vsako v 
svojo posodo, da se stalita. 
Potem vzamemo posodi iz 
vode. V vsako čokolado vme-
šamo vaniljev sladkor, mlečni 
čokoladi pa dodamo še cimet. 
Smetano trdo stepemo in 
zmešamo s skuto. Polovico te 
mase vmešamo med mlečno 
čokolado, pol pa med belo 
čokolado. Kremo damo v štiri 
kozarce na dno. Najprej tem-
no kremo, nato pa belo kre-
mo. To pripravimo lahko že 
dan prej. Tik pred serviran-
jem dodamo: ananas, nare-
zan na koščke in segret v 
malo vroče vode, in maline.

Ananasove dobrote
Pripravimo jih za materinski dan in druga praznovanja: pa tudi zaradi zdravja. Ananas vsebuje veliko 
encimov, ki pomagajo pri vzdrževanju beljakovinskega ravnovesja v telesu.

Mrežo izpolnite tako, da bodo vsaka vrstica, vsak stolpec in 
vsak manjši kvadrat vsebovali številke od 1 do 9. Ob pravilni 
rešitvi boste v označeni vrstici, če zamenjate številke s črkami 
(1=A, 2=D, 3=M, 4=N, 5=P, 6=O, 7=I, 8=K, 9=L), od leve proti 
desni prebrali rešitev, ki jo vpišite v označeno mesto v križan-
ko. Rešitev sudokuja iz prejšnje številke je TONE ČUFAR.

Sudoku s končno rešitvijo

Sestavil: Cveto Erman

Re šit ve kri žan ke (na grad no ges lo, se stav lje no iz črk z ošte vil če nih polj in vpi sa-
no v ku pon iz kri žan ke) po šlji te do ponedeljka, 23. marca 2015, na Go renj ski 
glas, Ble i   we i     so va ce sta 4, 4001 Kranj, p. p. 124, ali vr zite v naš poš tni na bi ral nik.
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Petek, 13. marca
DOM DRUŠTVA UPOKOJENCEV JAVORNIK - KOROŠKA 
BELA, ob 16. uri

 Letni občni zbor članov društva

KOSOVA GRAŠČINA, ob 16. uri
Predstavitev gradiva Zgodovina zdravstva na Jesenicah in utrjevanje 
znanja za Kviz mesta Jesenice

SOTESKA VINTGAR, ob 16.30
Gregorjev pohod, Projekt Natura, Aljoša Žnidar

BANKETNA DVORANA KOLPERN, ob 18. uri
Občni zbor Planinskega društva Jesenice

 

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 19.30
KLAPA SOL (celovečerni koncert dalmatinske skupine)

KULTURNI DOM NA SLOVENSKEM JAVORNIKU, ob 19.30
Ke ste deklič, da b©  rajal fantič – območno srečanje odraslih folklornih 
skupin, JSKD OI JESENICE

Sobota, 14. marca
PRISTAVA V JAVORNIŠKEM ROVTU, od 10. ure dalje

Gregorjevo na Pristavi – izdelovanje in spuščanje ladjic, DPM Javornik 
- Koroška Bela

KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, ob 16. uri
Tekmovanje 3. slovenske lige v kegljanju – Kranjska Gora : Medvode

BANKETNA DVORANA KOLPERN NA STARI SAVI, ob 17. uri
ZBOR ČLANOV DRUŠTVA BOLNIKOV Z OSTEOPOROZO JESENICE

KULTURNI DOM NA SLOVENSKEM JAVORNIKU, ob 18. uri
OBČNI ZBOR PLANINSKEGA DRUŠTVA JAVORNIK - KOROŠKA 
BELA

OŠ TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 19. uri
Tekmovanje 3. slovenske lige v odbojki – Bled-Jesenice : Piran

OŠ PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE, ob 21. uri
Tekmovanje 3. slovenske lige v košarki – Enos Jesenice : Nova Gorica

Nedelja, 15. marca 
ŠPORTNA DVORANA PODMEŽAKLA, od 8. do 14. ure

Državno prvenstvo v kerlingu za mladince

GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 10. uri
NAŠA – VAŠA MATINEJA: Lepotica in zver

Ponedeljek, 16. marca
DOM DRUŠTVA UPOKOJENCEV JESENICE,  
Pod gozdom 13, ob 17. uri

Pavel Smolej: Karnijske Alpe – Ferata per Alba 

KINO ŽELEZAR JESENICE, ob 17. uri
KVIZ MESTA JESENICE: Zgodovina zdravstva na Jesenicah

MLADINSKA TOČKA, CENTER II, Titova 41, ob 17. uri
Klepet staršev z Zinko Ručigaj o vzgoji otrok: VZGLED  
IN POSNEMANJE, POZORNOST

Torek, 17. marca
KOSOVA GRAŠČINA, ob 17. uri

Igrajmo se! Delavnica za otroke in starše,  
Gornjesavski muzej Jesenice

AVLA OBČINSKE KNJIŽNICE JESENICE, ob 19.30
Odprtje razstave in predstavitev brošure Kako so v Javorniškem Rovtu 
včasih živeli

Sreda, 18. marca
MERCATOR CENTER, Spodnji Plavž, od 8. do 12. ure

Dan žil – Aktivnosti, namenjene osveščanju in preprečevanju perifer-
ne arterijske bolezni

FOTOGALERIJA V AVLI GLEDALIŠČA TONETA ČUFARJA 
NA JESENICAH, ob 18. uri

Fotografska razstava Fotografskega društva Jesenice »Podelitev zlate-
ga znaka JSKD«

KINO ŽELEZAR JESENICE, ob 20. uri
 Špas Teater: MOŠKA COPATA (komedija)

Marčevske prireditve
Četrtek, 19. marca
DOM UPOKOJENCEV DR. FRANCETA BERGELJA, prostori 
društva za osteoporozo, ob 9. uri

Delavnica ročnih del z naslovom Velikonočni aranžma

SREDNJA ŠOLA JESENICE, od 10. do 18. ure
Eko bazar na Srednji šoli na Jesenicah – sejem rabljene opreme

LJUDSKA UNIVERZA JESENICE, ob 17. uri
Brezplačno predavanje o aurikuloterapiji – obvladovanje bolečine

KOSOVA GRAŠČINA, ob 18. uri
Muzejski večer: Zgodovina zdravstva na Jesenicah – predavatelj dr. 
Marko Mugerli 

GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 18.30
Koncert dijakov in študentov

 

Petek, 20. marca
GLEDALIŠČE TONETA ČUFARJA JESENICE, ob 19.30

Proslava ob občinskem prazniku občine Jesenice

Sobota, 21. marca
STARA SAVA JESENICE, od 10. do 13. ure

Tradicionalni 8. spomladanski tek – JESENICE 2015, Zavod za šport 
Jesenice

KEGLJIŠČE PODMEŽAKLA, ob 16. uri
Tekmovanje 2. slovenske lige v kegljanju – Jesenice: Lokomotiva

Ponedeljek, 23. marca
GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 18. uri

Koncert violončelista Miloša Mlejnika in pianista Erwina Kropfitscha

Sreda, 25. marca
LJUDSKA UNIVERZA JESENICE, ob 17. uri

Predavanje – osnove obrazne joge

Četrtek, 26. marca
GLASBENA ŠOLA JESENICE, ob 17.30

Nastop prvošolcev

Dogodki Ljudske univerze Jesenice
Ob ponedeljkih (16. in 23. 3.) – 17.00  
Delavnica Ročne spretnosti za vse generacije – kvačkanje

Ob torkih (17. in 24. 3.) od 16.30 do 18.30  
Prostovoljci SŠJ v prostorih LUJ merijo krvni tlak in krvni sladkor

Ob petkih (13. in 20. 3.) – 10.00 
Bistrimo možgane z igro Križemkražem

Ob torkih in sredah – brezplačni program – Pripravimo se na nov 
šolski dan – pišemo domače naloge skupaj z osnovnošolci jeseni-
ških OŠ (od 14. do 17. ure)

Športni dogodki v mestu –  
Zavod za šport Jesenice

Vsak ponedeljek in petek (15.00–18.00) 

Liga v kegljanju na Kegljišču Podmežakla

Vsak ponedeljek (18.00–21.00)  
Liga v namiznem tenisu – dvorana za namizni tenis v športni dvora-
ni Podmežakla

Vsak torek (18.00–21.00)  
Liga v odbojki v dvorani Gimnazije Jesenice

Vsak četrtek (17.30–21.30) 
Liga v košarki v dvorani Gimnazije Jesenice

Vsako soboto in nedeljo  
ob 15.30 rekreacijsko drsanje v dvorani Podmežakla – urnik sproti 
preverite na http://www.zsport-jesenice.si/

Prireditve za mlade od 15 do 30 let

MLADINSKI CENTER JESENICE, Kejžarjeva 22, Jesenice,  
04 5884 680/681

Vsak delovni dan, od 12. do 16. ure: igranje namiznih športnih iger, 
pobude mladih

Ob sredah in četrtkih, od 18. do 21. ure: igranje namiznih športnih 
iger

DRUŠTVO ŽAREK, Cesta maršala Tita 78, Jesenice, 030 625 298

Vsak delovni dan, od 18. do 20. ure (ustvarjalne delavnice, druženje 
s sovrstniki, pogovori)

Prireditve za osnovnošolce in 
mlade do 15. leta

DRUŠTVO ŽAREK, CESTA MARŠALA TITA 78, JESENICE, 030 625 298
Vsak delovni dan od 16. do 18. ure (druženje s sovrstniki, igre,  
ustvarjalne delavnice, prostočasne aktivnosti)

MLADINSKA TOČKA CENTER II, Cesta maršala Tita 41,  
ZŠJ-MCJ, 5884 680/681, www.mc-jesenice.si

Vsako sredo ob 15.30 – vesele srede,  
vodene dejavnosti za osnovnošolce (+8 let)

OBČINSKA KNJIŽNICA JESENICE, igralnica, 04/583 42 01,  
info@knjiznica-jesenice.si

Vsak ponedeljek:  16.00–18.00 Nemške urice
Vsak torek: 16.00–18.45 Angleške urice
Vsako sredo: 17.00–18.30 Ustvarjalne delavnice
Vsak četrtek: 17.00–17.45 Ura pravljic
Vsak petek:  10.00–10.45 Brihtina pravljična dežela
Zadnji četrtek v mesecu – 18.00 – Lepo je biti bralec –  
žrebanje nagrajencev knjižne uganke

KNJIŽNICA JAVORNIK KOROŠKA BELA,  
info@knjiznica-jesenice.si

Zadnji torek v mesecu 15.00–16.30 Ustvarjalne delavnice in žrebanje 
nagrajencev knjižne uganke

KNJIŽNICA HRUŠICA, 04/583 42 12,  
info@knjiznica-jesenice.si

Zadnji četrtek v mesecu 17.00–18.00 Ura pravljic z grofico in žrebanje 
nagrajencev knjižne uganke

KMETIJA SMOLEJ, www.kmetijasmolej.si,  
041 566 847, mihasmo@gmail.com

Vsak konec tedna v soboto od 8. in v nedeljo do 13. ure – Aktivni vi-
kend za otroke – spoznavanje življenja na kmetiji

PROJEKT NATURA, info@projektnatura.si,  
041 694 217, www.projektnatura.si

16., 18., 23., 25. 3. 2015 18.00 OŠ TONETA ČUFARJA 
 nadaljevalni tečaj plavanja

23.–27. 3. 2015 16.30 OŠ TONETA ČUFARJA - tečaj plavanja za začetnike

 

 

Stalne razstave
KOSOVA GRAŠČINA (torek-petek, 10.00–12.00 in 16.00–
18.00)

Muzejska razstava: ZGODOVINA ZDRAVSTVA NA JESENICAH, do 17. 4. 
2015

BANKETNA DVORANA KOLPERN  
(pon., torek, četrtek, petek, 8.00–16.00, sre. 8.00–17.00) 

Fotografska razstava: UTRINKI IZ INDIJE, do 3. 4. 2015

FOTOGALERIJA FOTOGRAFSKEGA DRUŠTVA JESENICE  
V AVLI GLEDALIŠČA TONETA ČUFARJA

Fotografska razstava »Sanjski dan naravoslovnega fotografa« avtorja 
Lojzija Avsenika, do 17. marca 2015.

Pomladni tek ∙ Jesenice ∙ 21. marec
Tek po ulicah Tržiča ∙ Tržič ∙ 11. april
Radol'ška 10ka ∙ Radovljica ∙ 24 junij

Tek štirih srčnih mož ∙ Bohinj ∙ 8. avgust
Kranjskogorska 10ka ∙ Kranjska gora ∙  15. avgust

Mali blejski maraton ∙ Bled ∙ 29. avgust
Veronikin tek ∙ Kamnik ∙ 10. oktober

Miklavžev tek ∙ Snovnik ∙ 5. december

Pretecimo ga!

Vabljeni na sproščene športno 
rekreativne dogodke na Gorenjskem!

Gorenjska je s svojo lepoto in razgibanostjo ena najbolj privlačnih 
pokrajin na svetu in nudi številne možnosti rekreacije, tudi teka. Go-
renjska mesta, vasi, jezera, hribi, doline … prebivalcev in obiskoval-
cev ne puščajo ravnodušnih, ampak nas vedno znova navdušujejo 
in nas vabijo v ta čudoviti svet, v različne kotičke našega malega 
planeta. Vabimo vas, da ga skupaj pretečemo na tekaških prireditvah 
v okviru povezave »Gorenjska, moj planet«!

www.gorenjska-mojplanet.si
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Glasbene družine znova na odru
Že četrto leto zapored so v Glasbeni šoli Jesenice pripravili Koncert glasbenih družin, na katerem učenci šole zaigrajo skupaj s svojimi brati in sestrami, 
starši, starimi starši pa celo strici in tetami. Letos so se na odru predstavili v kar 29 glasbenih točkah in v različnih zasedbah. Kot vsako leto so tudi tokrat 
s simpatičnimi nastopi navdušili obiskovalce, ki so napolnili dvorano Lorenz. / Besedilo Urša Peternel, fotografije Sašo Valjavec

Matic Vidmar je na harmoniko zaigral skupaj z očetom Gregorjem; Matic igra prvo leto, 
očka Gregor pa že 27 let.

Jakob in Tjaša Korbar sta nastopila skupaj z mamico Moniko; Jakob obiskuje glasbeno 
pripravnico, Tjaša pa igra kljunasto flavto.

Sergej in Mitja Dobovišek; očka je zaigral na bendžo, sin 
pa na kitaro, izbrala sta ameriški ljudski Oh my darling 
Clementine in Oh Suzana.

Veterana nastopov na koncertu glasbenih družin: vnukinja 
Jana in dedek Anton Dremelj sta navdušila s klarinetom in 
diatonično harmoniko ter Slakovo V dolini tihi.

Med nastopajočimi je bila najštevilnejša zasedba družine Čušin s Koroške Bele. Na različne inštrumente (tolkala, violo, violino, rog, harmoniko ...) je zaigralo kar osem članov družine s 
pridruženo članico.

Mamica in hčerka, Tina in Eva Kramar sta se obe 
predstavili na violini, za skupni nastop sta izbrali irsko 
narodno Morrison's Jig.
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